
Selçuklu Belediyesi tarafından 
kurulan Tropikal Kelebek Bah-
çesi'ni, açıldığı 2015'ten bugü-
ne kadar 4 milyona yakın yerli 
ve yabancı turist ziyaret etti. 

Tropikal Kelebek Bahçesi Baş-
biyoloğu Turgut Tuş, “Sadece 

yerli ziyaretçilerimiz değil, sınır 
komşumuz olan ülkelerden de 
sıklıkla ziyaretçi ağırlıyoruz” 

dedi.  n HABERİ SAYFA 3’TE

Kelebekleri 4 milyon kişi ziyaret etti

EMANETLER YENI 
YERINE TAŞINIYOR

Büyükşehir Belediye Başkanlığı ve Türkiye Yazma 
Eserler Kurumu Başkanlığı arasında Koyunoğ-
lu Müze ve Kütüphanesi’nde bulunan yazma 

eserlerin devredilmesine ilişkin protokol imza-
landı. Başkan Altay, yazma eserlerin daha çok kişi 

tarafından kullanılmasını, nitelikli ve sağlıklı bir 
şekilde gelecek nesillere aktarılmasını sağlamayı 

amaçladıklarını söyledi.   n HABERİ SAYFA 3'TE

YENIDEN REFAH’TA 
IKI BELEDIYEDE ISTIFA

Yeniden Refah Partisi Konya’da iki belediyede 
istifa yaşandı. İl başkanı belirleme sürecinde 

görüşlerinin alınmadığı belirten Çumra Beledi-
ye Başkanı Mehmet Aydın ve Emirgazi Bele-
diye Başkanı Mesut Mertcan, Yeniden Refah 
Partisi’nden istifa ederek, yollarına bağımsız 

devam etme kararı aldı.   
 n HABERİ SAYFA 4'TE

14 Mart Tıp Bayramı nedeniyle Konya İl Sağlık 
Müdürü Prof. Dr. Mehmet Koç ve hizmet baş-
kanları Vali İbrahim Akın’a ziyaret gerçekleş-
tirdi. Vali Akın, İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. Koç 
ve hizmet başkanlarından şehirde yürütülen 

sağlık faaliyetleri ve çalışmaları hakkında bilgi 
aldı. Daha sonra Atatürk Anıtı’na çelenk sunul-

du.  n HABERİ SAYFA 3'TE

14 MART TIP 
BAYRAMI KUTLANDI

Yeniden Refah Partisi (YRP) İl Başkanı Mehmet 
Köseoğlu görevinden istifa etti. Köseoğlu, “Şerefle 
yürüttüğüm il başkanlığı vazifesini hukuki ve siyasi 
sebeplerimden ötürü bırakmak durumundayım. 
Bütün kardeşlerimden haklarını helal etmelerini 
istirham ederim. Bugüne kadar ki yapmış oldu-

ğunuz hizmetlerden dolayı da teşekkürlerimi arz 
ediyorum” dedi.   

2 kişinin hayatını kaybettiği 4 katlı apartmanın 
çökmesiyle ilgili yürütülen soruşturmada bilir-

kişi raporu tamamlandı. Binanın çökmesine ne-
den olabilecek birçok ihmalin olduğu vurgula-
nan raporda, çökmeye neden olacak noktanın 
taşıyıcı duvarlarda kullanılan düşük dayanımlı 

tuğla olduğu belirtildi.  n HABERİ SAYFA 9’DA

TÜMOSAN Konyaspor Trendyol Süper 
Lig'in 28. haftasında bugün sahasında 

Beşiktaş ile karşı karşıya gelecek. MEDAŞ 
Konya Büyükşehir Stadı'ndaki karşılaşma-
da ilk düdük saat 20.30'da çalacak. Müsa-

bakayı hakem Ali Şansalan yönetecek.  
n HABERİ SPOR'DA

BINANIN ÇÖKMESINDE 
IHMALLER ZINCIRI! 

KONYASPOR, BEŞIKTAŞ 
ILE KAPIŞACAK 

Hafız adaylarıyla 
sahur yaptılar 

Ömrünü Kur’an-ı 
anlatmak için adadı!

Beşiktaş Konya’ya 
borçlu kaldı

Konya’nın altından 
tarih fışkırıyor

Kudüs Mitingi’ne 
giden yolu anlattı

Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim 

Altay, AK Parti İl Başkanı 
Fatih Özgökçen, Meram 
Belediye Başkanı Musta-

fa Kavuş ve Meram 
İlçe Başkanı Mehmet 
Munlafalıoğlu, yatılı 
öğrenim gören hafız 

adayı öğrencilerle sahur 
sofrasında buluştu.       
n HABERİ SAYFA 2'DE

Kur’an-ın herkese 
lazım olduğu düstu-
ruyla yola çıkan ve 
bu uğurda Kur’an-ı 

anlatmak için büyük 
gayret gösteren Ali Kü-
çük Hoca’yı, Yenigün 
Gazetesi Yazarı Ayşe 
As, Hoca’nın evlatları-
nın dilinden anlatmaya 

devam ediyor.         
n HABERİ SAYFA 6'DA

Konyaspor’da yıldızı 
parladıktan sonra 
Beşiktaş’a transfer 
olan ve 38 yaşına 
kadar bir futbol 

seyyahı olarak diyar 
diyar gezen Rüz-
gârın Oğlu lâkaplı 

Sertan Eser ile yeşil 
sahalardaki hatırala-

rını konuştuk.          
n HABERİ SAYFA 7'DE

Araştırmacı Yazar Prof. Dr. 
Ahmet Çaycı, Konya’nın 
yeraltındaki tarihi zen-
ginliğine işaret ederek, 
“Lystra, Sille, Gilistra, 
Zengibar, Kubadabad, 
Gevale gibi sınırlı sayı-
daki mekânların mev-

cudiyeti dahi Konya’nın 
tarihteki kıymetini izah 
için yeterlidir” dedi.      
n HABERİ SAYFA 8'DE

12 Eylül Darbe 
sürecinde MÇP ve 

MHP’de etkin görev-
lerde bulunan Hasan 
Erbil, MSP’nin düzen-
lediği Kudüs Mitingini 
ve o dönemde yaşa-
nan sokak hareketle-
rini ile darbe sürecini 

anlatmaya devam 
ediyor.      

n HABERİ SAYFA 11'DE

Ramazan’da

10LAR
14 MART TIP 
ÖZEL SAYISI

OKUYUCUYLA BULUŞTU

Kulu 4.2 
ile sallandı 

Afet ve Acil Durum 
Yönetimi Başkanlığı-
nın (AFAD) internet 
sitesinde yer alan 
bilgiye göre, Konya'da 
merkez üssü Kulu olan 
4,2 büyüklüğünde 
deprem kaydedildi. 
n HABERİ SAYFA 4'TE
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Bursla okuyan ve ‘varlığı da yokluğu da gördük’ diyerek yola çıkan Önce İyilik Derneği Kurucu Başka-
nı Fatma Hale Sağım, el veren derneği zenginlerle değil, hoca-cemaat ilişkisiyle kurduklarını söyledi  

DERNEK HOCA-CEMAAT 
ILIŞKISIYLE KURULDU

‘Yokluğu da varlığı da tattık, bu 
yüzden ikisinin halinden de 

anlarım’ diyerek çocukluk yılla-
rında yaşadığı maddi sıkıntıların 
mükafatını bugün kurduğu der-
nek çalışmalarıyla alan Önce 
İyilik Derneği Kurucu Başkanı, 

Vaize Fatma Hale Sağım dernek 
faaliyetlerinden bahsetti. Sağım, 
derneğin bir zenginler derneği 
değil, hoca-cemaat ilişkisiyle 

kurulduğunu söyledi. 

DINI VE AILEVI EĞITIM 
VERMEK ISTIYORLAR 

Maddi sıkıntıda güçlük çeken 
ailelerin takibinden, okul ihtiyaç-
larına, olağanüstü durumlarda 

birlik olmaktan, yeni evlenecek-
lere kadar birçok alanda yardım 

faaliyetlerinin yürütüldüğünü 
ifade eden Sağım, şimdi ise 

derneklerine tahsis edilecek bir 
eğitim yuvasıyla hem dini hem 

ailevi konularda bilgisi zayıf 
gençlere eğitim vermek istedik-
lerini söyledi. n HABERİ SAYFA 5'TE

ONCE IYILIK



Ramazan ayında ülke gene-
linde yaşanan manevi atmosfer, 
okullarda da coşkuyla hissedil-
meye devam ediyor. Konya Hacı-
veyiszade Anadolu İmam Hatip 
Lisesi öğrencileri, bu özel ayda 
ecdadımızın mirası olan gele-
neksel Türk tiyatrosunu yaşata-
rak izleyicilere unutulmaz anlar 
yaşattı.

Hacıveyiszade AİHL öğren-
cilerinden Enes Kırkan’ın yazıp 
yönettiği ve tiyatro kulübü öğren-
cileriyle sahnelenen Orta Oyu-
nu, Ramazan ayı boyunca farklı 
mekânlarda sergileniyor. Hacıve-
yiszade AİHL, Akçeşme İlkokulu, 
Yıldız Kur’an Kursu, Karatay Fen 
Lisesi ve Meram Melike Hatun 
Özel Eğitim Okulu’nda sahnele-
nen oyun, büyük takdir topladı.

Meram Melike Hatun Özel 
Eğitim Okulu öğrencileri için dü-
zenlenen gösterim de, izleyicilere 
neşeli ve anlamlı bir gün yaşattı. 
Hacıveyiszade AİHL öğretmen-
lerinden Fatih Tuzcu rehberli-

ğinde hazırlanan oyun, öğrenci-
lere eski Ramazanların nostaljik 
havasını hissettirdi. Geleneksel 
Türk tiyatrosunun önemli türle-
rinden biri olan Orta Oyununda, 
Kavuklu’nun hazırcevap ama saf 
halleri ile Pişekâr’ın akılcı ve bil-
ge tavrı izleyicilere eğlenceli an-
lar yaşattı.

Okul Müdürü Serdar Bayrak-
cı, "Bilgenin Gölgesinde" motto-
suyla eğitim veren Hacıveyisza-
de AİHL’nin, akademik başarının 
yanı sıra öğrencilerini tarihine 
ve değerlerine bağlı bireyler 
olarak yetiştirmeyi hedeflediğini 
belirtti. Orta Oyunu’nun da bu 
misyonun bir parçası olduğunu 
vurgulayan Bayrakçı, emeği ge-
çen öğretmen ve öğrencilere te-
şekkür etti.

Bu anlamlı etkinlik, gelenek-
sel Türk tiyatrosunun yaşatılma-
sı ve Ramazan ayının manevi 
ikliminin genç nesillere aktarıl-
ması açısından büyük önem taşı-
yor. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Hacıveyiszade AİHL’den
Ramazan’a özel orta oyunu 

Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay, AK Parti 
Konya İl Başkanı Fatih Özgök-
çen, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş ve AK Parti Me-
ram İlçe Başkanı Mehmet Mun-
lafalıoğlu, Havzan Nuraniye 
Mevlüt Çevik Kur'an Kursu'nda 
yatılı öğrenim gören hafız ada-
yı öğrencilerle sahur sofrasında 
buluştular. 

GELECEĞİN HAFIZLARI, 
SAHURUN BEREKETİNİ VE 

MUTLULUĞUNU BAŞKANLARLA 
YAŞADI 

Kursta geleceğin hafızla-
rını ziyaret eden başkanlar, 
çocuklarla aynı sofrada sahur 
yaptı. Hafız adayı gençler, sa-
hurun coşkusunu, sıcak soh-
betler, tebessümler, dualar ve 
hayır temennileriyle başkan-
larla birlikte yaşadı. Gençler 
unutamayacakları bir anı ya-
şarken başkanlar da gençlere 
sahur yemeklerini bizzat da-
ğıtarak onlarla gönül köprüleri 
kurdu. Başkanlar, sahur önce-
sinde sofraları tek tek gezerek 
gençlerle sohbet etti. Kur'an 
öğrenmenin ve hafızlık yolun-
da ilerlemenin anlam ve öne-
mini vurgulayan başkanlar, 
gençlerin azmini ve gayretini 
takdir ettiler. 

“ALLAH SİZLERDEN, 
HOCALARINIZDAN VE 

AİLELERİNİZDEN RAZI OLSUN” 
Sahur sonrasında yaptığı 

konuşmada hafız adayı gençle-

rin Ramazanını kutlayarak söz-
lerine başlayan Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, genç-
lerle bu özel çatı altında buluş-
muş olmaktan duyduğu mutlu-
luğu dile getirdi. Kendisinin de 
1989 yılında bu kursta hafızlık 
eğitimini tamamladığını hatır-
latan Başkan Kavuş, “Rahmetli 
İsmail Ketenci hocamızın tale-
besiydim. Hayatımın en güzel 
günleriydi. Hatırladığımda içim 
hala büyük bir sevinçle dolar. O 
günlerde birlikte okuduğumuz, 
bugün burada sizlere hocalık 
yapanlar var. Allah sizlerin ve 
sizleri yetiştiren hocalarımızın 
sayısını artırsın. Rabbim, sizler-
den, hocalarınızdan ve sizleri 
buraya gönderen anne, baba-
larınızdan razı olsun.” diye ko-
nuştu. 

Daha sonra söz alan AK 
Parti Konya İl Başkanı Fatih Öz-
gökçen ise geleceğin hafızlarıyla 
bir araya gelmiş olmaktan duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi. 

Gençlerle bir araya gelince öğ-
rencilik günlerini hatırladığını 
ifade eden Başkan Özgökçen, 
sözlerini şöyle sürdürdü; “Çok 
isterdim hafızlık eğitimi almayı 
ama nasip olmadı. İmam Hatip 
Lisesi’nde okudum, buraya ben-
zer bir havayı ben de soludum. 
Sizlerin, ilmiyle amel eden in-
sanlar olacağınıza inanıyorum. 
İnşallah alim, abid ve fazıl in-
sanlar olarak bu millete hizmet 
edeceksiniz. Hepinize hafızlık 
yolunuzda ve tüm hayatınız-
da başarılar diliyorum. Millete 
hayırlı işler, hayırlı hizmetler 
yapmak sizlere de nasip olur in-
şallah.”     

“HAFIZLIK, MEŞAKKATLİ AMA 
BİR O KADAR DA RAHMET DOLU 

BİR YOL” 
Sözlerine, Havzan Nurani-

ye Kur’an Kursu’na verdikleri 
desteklerden dolayı hayırsever 
Çevik Ailesi’ne teşekkür ederek 
başlayan Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Al-

tay, talebelere, hocalara ve kurs 
yöneticilerine ev sahipliğinden 
dolayı teşekkür etti. Hafızlığın 
ve hafızlık için verilen emek-
lerin çok değerli, kıymetli ve 
önemli olduğuna vurgu yapan 
Başkan Altay, “Rabbim hafız 
adayı tüm gençlerimizin yolunu 
açık etsin.” dedi. İnsanın haya-
tını nasıl geçirdiğinin bir imti-
han meselesi olduğunu belirten 
Başkan Altay, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi; Rabbim bize 
çok şey nasip etti. ‘Ama geriye 
dönüp ne eksik kaldı? diye so-
rarsanız; Allah’a, bana hafızlığı 
nasip etmesi için daha çok dua 
ederdim.’ şeklinde yanıtlardım. 
Çok zor bir işe talip oluyor, sabır 
ve azimle başarıyorsunuz. Zor, 
meşakkatli ama bir o kadar da 
rahmet dolu bir yol. Sabredince 
Rabbim lutfediyor. Bu güzel şe-
hir, güzel insanların emekleriy-
le bu hale geldi. Sultan Alpars-
lan’dan Hazret-i Mevlana’ya 
kadar. Sizler de inşallah güzel 
hizmetlerde bulunacak, şehri-
mizi güzel yarınlara taşıyacak-
sınız.”  Sahur programı, yapılan 
dualarla ve geleceğe dair umut 
dolu temennilerle sona erdi. 
Havzan Nuraniye Kur'an Kursu 
Müdürü Cevdet Akan ve hafız 
adayı öğrenciler, bu özel ziyaret 
ve sahur sofrasının kendileri 
için büyük bir moral kaynağı 
olduğunu ifade ederek, başkan-
lara teşekkür ettiler. 
n HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediye Başkanı Altay, AK Parti İl Başkanı Özgökçen, Meram Belediye Başkanı 
Kavuş ve Meram İlçe Başkanı Munlafalıoğlu, hafız adayı gençlerle sahur programında buluştu

Hafız adaylarıyla 
sahur yaptılar

2

13 Mart 2025 tarihinde Genç Gi-
rişim ve Yönetişim Derneği (GGYD) 
Konya şubesi, geleneksel iftar yemeğini 
gerçekleştirmek üzere bir araya geldi. 
İftar programına, Ankara GGYD Genel 
Başkanı M. Nezih Allıoğlu, GGYD Ço-
rum ve Eskişehir şube başkanları ile yö-
netim kurulu üyelerinin yanı sıra basın 
mensupları da katıldı. 

GGYD AİLESİ OLARAK İHTİYAÇ 
SAHİPLERİ UNUTMADIK

Ramazan ayının, ihtiyaç sahiplerinin 
hatırlandığı ve onlara yardım eli uzatıl-
dığı bir ay olduğunu vurgulayan GGYD 
Genel Başkanı Allıoğlu, “Bu amaçla ge-
çen hafta başlattığımız yardım kolilerini 
2 bin 500’den fazla aileye ulaştırabilme-
nin huzurunu yaşıyoruz. Birlik, beraber-

lik ve dayanışmanın en güzel örnekleri-
nin yaşandığı ramazan ayının, kentimiz, 
ülkemiz ve tüm İslam dünyası için ha-
yırlara vesile olmasını diliyorum” dedi.

İFTAR PROGRAMIMIZ 
DAYANIŞMA RUHUMUZU SAĞLADI 
GGYD Konya Şube Başkanı Cantürk 

Karçaaltıncaba, katılımcılara teşekkür 
ederek, “İftar programımıza katılarak 
bizlere destek veren herkese teşekkür 
ederim. Birlikte geçirdiğimiz bu güzel 
akşam, hem manevi değerlerimizi pe-
kiştirmemize hem de dayanışma ru-
humuzu güçlendirmemize vesile oldu” 
şeklinde konuştu. İftar programı, keyifli 
sohbetlerin ardından hatıra fotoğrafı çe-
kimi ile son buldu. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

GGYD ailesi Konya’da iftar programında buluştu



Tropikal Kelebek Bahçesi'ni, açıl-
dığı 2015'ten bugüne kadar 3 milyon 
750 bin yerli ve yabancı turist ziya-
ret etti. Selçuklu Belediyesince farklı 
ölçülerde 1730 parça cam kullanıla-
rak yaptırılan, 7 bin 600 metrekare 
kullanım, 3 bin 500 metrekare de 
yürüyüş alanına sahip tropikal bah-
çenin açılışı 2015'te gerçekleştirildi. 
Yaz kış 28 derece sıcaklık ve yüzde 
80 nem oranında tutulan bahçe, ek-
vatoral iklim koşullarına uygun 195 
civarında bitki, 40 türde 20 bin kele-
beğiyle görsel şölen sunuyor.

ZİYARETÇİLER, KELEBEĞİ 
DETAYLI İNCELEYİP TANIMA 

FIRSATI BULUYOR
Tropikal Kelebek Bahçesi baş-

biyoloğu Turgut Tuş, bahçenin ke-
lebek aracılığıyla insanlara doğayı 
sevdirmeyi amaçladığını söyledi. 
Bahçenin, tropikal kelebekleri in-
sanlara tanıttığını dile getiren Tuş, 

“Tropikal bahçemiz, Türkiye'nin ilk 
tropikal kelebek bahçesi olma özel-
liğini taşıyor. Burası tam anlamıyla 
interaktif müze özelliğine sahip. İn-
sanlar kelebeklerle iç içe bir yolculuk 
sonunda Kelebek Müzesi'ne varıyor. 

Burada kelebeği daha detaylı incele-
me ve tanıma fırsatı buluyorlar. Mini 
sinemamızda böcekleri daha fazla 
sevdirerek ziyaretçilerimizi uğur-
lamayı planlıyoruz. Böcek eğitim 
sınıfımız bulunmakta. Randevuyla 

gelen okul gruplarına eğitmen ar-
kadaşlarımız teorik bilgi veriyor ve 
çeşitli canlılarla tanıştırıyor” dedi. 

"TÜRKİYE İÇİN DE CAZİBE 
MERKEZİ KONUMUNDA"

Tuş, bahçenin sadece yerli de-
ğil, yabancı ziyaretçilerin de uğrak 
mekanı olduğunu vurgulayarak, 
“Konya Tropikal Kelebek Bahçesi 
sadece Konya için değil, Türkiye 
için de cazibe merkezi konumun-
da. Türkiye'nin her yerinden ziya-
retçilerimiz geliyor. Sadece yerli 
ziyaretçilerimiz değil, sınır kom-
şumuz olan ülkelerden de sıklıkla 
ziyaretçi ağırlıyoruz. Yaz döne-
minde Rusya, Ukrayna, İngiltere 
gibi ülkelerden bahçenin namını 
duyup gelenler oluyor. Şebiarus 
döneminde ise Hazreti Mevlana 
ile olan bağları nedeniyle Konya'ya 
gelen İranlılar, sıklıkla bahçemize 
uğruyor” diye konuştu.   n AA

İnsanın kendini güvende ve 
huzurlu hissettiği yerler vardır. 
Bildiğimiz yollar, aşina olduğu-
muz konular, daha önce defalarca 
düşündüğümüz fikirler… Bunla-
ra yönelmek insana güven verir. 
çünkü her zaman bilinmezliğin ge-
tireceği ihtimalleri kaldıracak moti-
vasyona sahip olmayabiliriz. Bazen 
köşemize çekilip bildiğimiz, emin 
olduğumuz şeyi yapmaya devam 
etmek konforlu gelir - ve bu, son 
derece insani bir ihtiyaçtır.

İnsan, doğası gereği güvende 
hissetmek ister. Ancak burada ken-
dimize sormamız gereken önemli 

bir soru var: Bu alan, gerçekten bize 
iyi gelen bir yer mi, yoksa farkında 
olmadan büyümemizi engelleyen 
bir duvar mı? Tehdit altında his-
setmediğimiz, kontrol duygusunu 
koruduğumuz alanlarda bulunmak 
zaman zaman iyi gelir. Fakat burada 
kritik nokta “ölçü”dür. Uzun süre 
konfor alanında kalmak, farkında 
olmadan öğrenme ve gelişme fır-
satlarını kaçırmamıza neden olabi-
lir.

Yeni bir yere adım atmak, bi-
linmezliğe cesaret etmek kolay de-
ğildir. Başarısız olma ihtimali bizi 
olduğumuz yerde tutabilir. Fakat 

konfor alanımızdan 
çıktığımızda, hem 
yapabildiklerimizi 
hem de sınırlarımızı 
keşfetmeye başlarız. 
Kendimizi gerçekten 
tanımanın yolu, za-
man zaman risk alıp 
belirsizliğe yürümek-
ten geçer.

Örneğin, her hafta 
yazı yazmaya çalışı-
yorum. Bu, beni ve düşüncelerimi 
birçok insanın dünyasına dahil 

ediyor. Elbette bunun 
içinde eleştiri de var, 
takdir de… Tüm ihti-
malleri sırtlanıyorum 
çünkü gelişimimi 
görebilmek için buna 
ihtiyacım var. Evet, 
bu bir risk. Ama bana 
kazandırdığı deneyime 
baktığımda, bunun alı-
nabilir bir risk olduğu-
nu fark ediyorum.

Spora başladığınızı düşünün. 
İlk başta kaslarınız ağrır, vücudu-

nuz alışık olmadığı bu zorlanmaya 
tepki verir. Ama devam ettiğinizde 
kaslar güçlenir, dayanıklılığınız ar-
tar. Konfor alanından çıkmak da 
tıpkı böyle bir süreçtir. Küçük adım-
larla başlamak, zamanla daha cesur 
adımlar atmanızı kolaylaştırır.

Bir çiçeğin açabilmesi için önce 
tohumun çatlaması gerekir. Bu kırıl-
ma başta rahatsız edici olabilir. Ama 
bu süreci kabul edebilirsek, devamı 
çorap söküğü gibi gelecektir.

 Kendimizi hiç zorlamaz, hep 
aynı alanda yüzmeye devam eder-
sek; ne kadar açılabileceğimizi, 
hangi noktada yorulduğumuzu ya 

da nefesimizi nasıl kontrol etmemiz 
gerektiğini asla öğrenemeyiz.

Büyüme, belirsizliğe cesaretle 
adım atıldığında gerçekleşir. Yeni 
insanlarla tanışmak, yeni bir pro-
jeye başlamak, farklı bir iletişim 
yöntemi denemek… Belki de keş-
fetmemize  değecek yerler konfor 
alanımızın dışındadır. Üstelik ilk 
adım için büyük bir cesarete gerek 
yok. Sadece başımızı pencerenin 
dışına çıkarıp dünyaya küçük bir 
göz atmak bile yeterli olabilir.

Potansiyelinize giden yolda, ce-
saretinizin size eşlik ettiği bir hafta 
dilerim.

KONFOR ALANI: HUZUR MU, SINIR MI ?

haber@konyayenigun.com
PSK. AYŞE ALBAYRAK
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      Gece Gündüz
Konya                     9°C             26°C

Karaman               9°C     25°C 

Aksaray                 8°C          26°C

Ankara                   9°C          27°C Hicrî: 15 Ramazan 1446  -  Rûmî: 15 Mart 1441
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Büyükşehir Belediyesi Taş 
Bina’da gerçekleşen imza töre-
ninde konuşan Konya Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Uğur İbra-
him Altay, protokol kapsamında 
yeni bir başlangıç yapılacağını 
söyledi.

“ÇOK DAHA GÜZEL GÜNLER 
GÖRECEK BİR YERE EMANET 

EDİLMİŞ OLUYOR”
Altay, yazma eserlerin daha 

çok kişi tarafından kullanılması-
nı, nitelikli ve sağlıklı bir şekil-
de gelecek nesillere aktarılma-
sını sağlamayı amaçladıklarını 
belirterek, “Rahmetli İzzet Ko-
yunoğlu, Konya’mız ve ülkemiz 
adına çok önemli bir koleksiyo-
ner. Biriktirdiklerini bu güne 
kadar en uygun şartlarda ko-
rumuş. İnşallah Yazma Eserler 
Başkanlığı’mızın tecrübesi ile 
çok daha güzel günler görecek 
bir yere emanet edilmiş oluyor. 
Bir taraftan da Koyunoğlu Mü-
zesi’nin tekrar restore edilerek 
ya da tekrar yapılarak Konya’ya 
kazandırılması ile ilgili yoğun 
bir gayret içerisindeyiz. İnşal-
lah İzzet Koyunoğlu’nun hatıra-
sını ülkemizde ve Konya’mızda 
yaşatmaya devam edeceğiz. 
Değerli Yazma Eserler Başka-
nımız Coşkun Yılmaz beye hem 
bu konularda gösterdikleri hem 
de Konya’mız ile ilgili tüm ko-
nularda gösterdikleri destekten 
dolayı teşekkür ediyorum. Ha-
yırlı olmasını temenni ediyo-
rum” değerlendirmesinde bu-
lundu.

“KONYA’YA NE YAPSAK AZ”
Türkiye Yazma Eserler Ku-

rumu Başkanı Dr. Coşkun Yıl-
maz da ev sahipliği için Baş-

kan Altay’a teşekkür ederek, 
“Konya’nın benim şahsi haya-
tımda çok önemli ve özel bir 
yeri var. Türk Tarihi’nin, İslam 
Tarihi’nin çok simge şehirle-
rinden birisi. Bu açıdan Konya 
adına, Konya’ya ne yapsak az-
dır diye düşünüyoruz” diye ko-
nuştu. Türkiye Yazma Eserler 

Kurumu Başkanlığı’nın bundan 
15 sene önce yazma eserlerin 
en iyi şekilde korunması, mu-
hafazası ve ihtisası anlamında 
değerlendirilmesi için kurul-
muş bir kurum olduğunu ifade 
eden Yılmaz, şunları kaydetti: 
“Bir tarihçi olarak şunu söyle-
mek isterim ki 1000, 1500 yıl-

lık tarihimize baktığımızda yaz-
ma eserlerin tarihini Türkiye 
Yazma Eserler Başkanlığı’ndan 
önce ve sonra diye ikiye ayırı-
yoruz. Yazma Eserler Başkanlı-
ğı bu mirasa sahip çıkmak için 
kurulmuş ve 15 yıl içerisinde 
büyük bir başarıyla bugüne gel-
miştir. Muradımız ülkemizde-
ki ve dünyadaki yazmalarımızı 
en iyi şekilde korumak. İzzet 
Koyunoğlu Koleksiyonu da ger-
çekten çok değerli ve kıymetli 
bir koleksiyon. Ben koleksiyo-
nerimizi rahmetle ve şükranla 
anıyorum. Çok değerli eserler 
var. Bu eserler Türkiye Yazma 
Eserler Kurumu bünyesine geç-
mekle birlikte Konya’dan ayrıl-
mıyor. Yine Konya’da buluna-
cak. Zaten protokoldeki temel 
şartlardan birisi bu. Sizin de 
hassasiyet gösterdiğiniz gibi en 
iyi uzmanlar tarafından bakımı, 
onarımı, restorasyonu ve dün-
ya ölçeğinde hizmete açılması 
benimseniyor. Başkanlığımızda 
da bu altyapı olduğu için yine 
Konya’nın merkezliğinde, Kon-
ya’nın ev sahipliğinde Konya 
Yazma Eserler Bölge Müdür-
lüğü’müzün himayesinde bir 
anlamda sizin adınıza bunu 
bir emanetçi olarak koruyaca-
ğız. Bunun da kültür adına çok 
önemli bir adım olduğunu ifade 
etmek istiyorum ve size de çok 
teşekkür ediyorum.”

Konuşmaların ardından Baş-
kan Altay ve Yılmaz arasında Ko-
yunoğlu Müze ve Kütüphanesi’n-
de bulunan yazma eserlerin Konya 
Yazma Eserler Bölge Müdürlü-
ğü’ne devredilmesine ilişkin pro-
tokol imzalandı. n HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediye Başkanlığı ve Türkiye Yazma Eserler Kurumu Başkanlığı arasında Koyunoğ-
lu Müze ve Kütüphanesi’nde bulunan yazma eserlerin devredilmesine ilişkin protokol imzalandı

Emanetler taşınıyor
14 Mart Tıp Bayramı nede-

niyle Konya İl Sağlık Müdürü 
Prof. Dr. Mehmet Koç ve hizmet 
başkanları Vali İbrahim Akın’a 
ziyaret gerçekleştirdi. Ziya-
retten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Vali Akın, İl Sağlık 
Müdürü Prof. Dr. Koç ve hiz-
met başkanlarımızdan ilimizde 
yürütülen sağlık faaliyetleri ve 
çalışmaları hakkında bilgi aldı. 
Sağlık alanında çalışan her per-
sonelin büyük bir fedakârlık ve 
özveri göstererek gece gündüz 
hizmet verdiklerini ifade eden 
Vali Akın, doktorlarımızın ve 
sağlık çalışanlarımızın 14 Mart 
Tıp Bayramı'nı kutlayarak özve-
rili ve başarılı çalışmalarından 
dolayı teşekkür etti.

ATATÜRK ANITI’NA 
ÇELENK KONULARAK KUTLANDI

Valilik ziyaretinin ardından 
14 Mart Tıp Bayramı Atatürk 
Anıtı’na çelenk konularak kut-

landı. İl Sağlık Müdürü Prof. 
Dr. Mehmet Koç’un, Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'ın teşrifleri ile 
İstanbul’da düzenlenecek olan 
kutlama programına katılacak 
olması nedeni ile hazır bulu-
namadığı törene; Kamu Hasta-
neleri Hizmetleri Başkanımız 
Uz. Dr. Mustafa Parlayıcı, Sel-
çuk Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Na-
dire Ünver Doğan, Necmettin 
Erbakan Üniversitesi Meram 
Tıp Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Prof. Dr. Mehmet Dadacı, KTO 
Karatay Üniversitesi Tıp Fakül-
tesi  Dekan Yardımcısı Doktor 
Öğretim Üyesi Gülben Akçan, 
Konya Tabip Odası Başkanı 
Prof. Dr. İbrahim Erayman ile 
birlikte hastane başhekimleri, 
sağlık yöneticileri ve sağlık ça-
lışanları katıldı.  
n ABDULLAH BAŞYEMENCİ

Tıp Bayramı kutlandı

Kadifem Giyim açıldı

Karatay’ın Mengene Mahallesi 
Büyük Kumköprü Caddesi'nde yep-
yeni bir giyim mağazası hizmete 
girdi. ‘Kadifem Giyim’ adıyla açılan 
mağaza, 14 Mart 2025 Cuma günü 
hizmete açıldı. Geniş ürün yelpaze-
siyle herkese hitap ediyor. Kadifem 
Giyim, açılışa özel olarak bay, bayan 
ve çocuk giyiminde birbirinden şık 
ve kaliteli ürünleri müşterileriyle 
buluşturacak. Mağazada pijama ta-
kımları, iç giyim, eşarp-şal ve çanta 
gibi çeşitli aksesuarlar da yer alıyor.

Kadifem Giyim, bayram alışve-
rişine özel cazip fiyatlarla müşterile-
rini bekliyoruz diyen Hüsnü Demir, 
“Erkek kot pantolonlar 250 TL’den 
başlayan fiyatlarla Erkek gömlekler 
250 TL, Çocuk takımları 100 TL İç 
çamaşırları üç adet 100 TL, dört 
adet 100 TL, Çoraplar 15 TL – 20 
TL Eşarplar üç adet 100 TL, pija-
ma takımları 125 TL’den başlayan 
fiyatlarla Konyalı hemşerilerimizle 
buluşturuyoruz” diye konuştu. Ka-
difem Giyim, müşteri memnuniye-
tini ön planda tutarak, terletmeyen 
ipek kumaşlardan üretilmiş kaliteli 
ürünler sunuyoruz diyen Demir, 
“Özellikle kadın giyim kategori-
sinde farklı modeller bir arada yer 

alırken, sukuba takımları gibi özel 
ürünler de mağazada satışa sunu-
luyor” ifadelerini kullandı. Demir 
Konyalıları alışverişe davet ederek, 
“Mağazamız Mengene Mahallesi, 
Büyük Kumköprü Caddesi ile Fe-
tih Caddesi Kavşağı’nda hizmet 
veriyor. Bayram alışverişini uygun 
fiyatlarla yapmak isteyen tüm Kon-
yalılar Kadifem Giyim’e davet edili-
yoruz” ifadelerini kullandı.

ŞIKLIĞIN ADRESİ OLMAYA ADAY
‘Şıklığın Adresi’ sloganıyla yola 

çıkan Kadifem Giyim, Konya'da 
modaseverlerin yeni gözdesi olma-
ya aday. Mağaza, kaliteli ürünleri 
uygun fiyatlarla sunarak müşteri 
memnuniyetini ön planda tutmayı 
hedefliyor.  n TÜLİN ŞEKER

Kelebekleri 4 milyon kişi ziyaret etti 

Hüsnü Demir



Program kapsamında destek 
almaya hak kazanan ve 10 mil-
yon TL kaynak ayrılan 5 proje-
nin sözleşmeleri, Konya Valisi ve 
Mevlana Kalkınma Ajansı Yöne-
tim Kurulu Başkanı İbrahim Akın 
nezaretinde Mevlana Kalkınma 
Ajansı Genel Sekreteri Dr. İhsan 
Bostancı ve proje sahibi kurum 
ve kuruluş temsilcileri tarafından 
imzalandı. Gerçekleştirilen imza 
töreni ile ilgili değerlendirmeler-
de bulunan Mevlana Kalkınma 
Ajansı Genel Sekreteri Dr. İhsan 
Bostancı, "Mevlana Kalkınma 
Ajansı olarak bizler, bir yandan 
uyguladığımız çeşitli destek me-
kanizmaları ile bölgemizin her açı-
dan gelişimini hedeflerken, diğer 
yandan da ulusal ve uluslararası 
fon kaynaklarının bölgemize çeki-
lerek bölge insanımızın ihtiyaçları 
doğrultusunda kullanılması için 
çalışmalarımızı paydaşlarımızla 
birlikte sürdürüyoruz. Ajans ola-
rak bu doğrultuda, 2018 yılından 
bu yana Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanlığı Kalkınma Ajansları Genel 
Müdürlüğü tarafından koordine 
edilen, yerelde ise Kalkına Ajans-
ları tarafından uygulanan Sosyal 
Gelişmeyi Destekleme Programı 
(SOGEP) programı kapsamında 
istihdam edilebilirliğin artırılma-
sı, sosyal girişimciliğin desteklen-
mesi, sosyal içerme ve kurumsal 
sosyal sorumluluğun geliştirilme-
si öncelikleri ve dengeli kalkınma 

perspektifiyle 13 projeye 90 mil-
yon TL kaynak aktarmış durum-
dayız. 2024 yılında ilan ettiğimiz 
ve bugün sözleşmelerini imzala-
dığımız program kapsamında da 
Konya’dan 5 ve Karaman’dan 1 
olmak üzere toplam 6 proje daha 
destek almaya hak kazanmış oldu. 
Son ilan ettiğimiz program kap-
samında başarılı bulunan proje-
lere ajansımız tarafından ayrılan 
kaynak ise 13 milyon TL’dir. Bu 
sonuçla bu program kapsamında 
toplam desteğimiz 100 milyon 
TL’yi aşmış durumda. Bugün dü-
zenlediğimiz törende ise; Konya 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yürütülen ‘SOGEP İle Coğrafi İşa-
retli Lezzetler Rotası’, Kadınhanı 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tara-
fından yürütülen ‘SOGEP İle Sa-
nal Gerçeklikten İstihdama Açılan 
Kapı’, Konya Serbest Muhasebeci 
ve Mali Müşavirler Odası tarafın-
dan yürütülen ‘Kadın Muhasebe-

ciler SOGEP İle İşgücüne Katılı-
yor’, Muradın Olsun Sosyal Sanat 
Kültür ve Eğitim Dayanışma Der-
neği tarafından yürütülen ‘İlmek 
İlmek Anadoludakiler İle Kenevir-
den Hadim Bezine’, Konya Mobil-
yacılar Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
tarafından yürütülen ‘Selçuklu 
Ahşap Oyuncakları ve Kündekari 
Ürünlerinin Canlandırılması’ pro-
jelerinin sözleşmelerini valimi-
zin nezaretinde imzalamış olduk. 
Sözleşmelerin imzalanmasının 
ardından uygulama aşamasına 
geçilecek olan ve ajans olarak des-
tek vermekten büyük mutluluk 
duyduğumuz bu projelerin, şeh-
rimizin ve bölgemizin üretimine, 
istihdamına, ihracatına, gastrono-
misine, tarihi ve kültürel mirasına 
büyük katkılar sağlayacağına olan 
inancımız tamdır. Ajans olarak, 
bölgemizin gelişimine katkı suna-
cak, sorunlarına çözüm üretecek 
projelere kurum olarak desteğimi-

zin süreceğini bu vesile ile bir kez 
daha ifade ederek, projenin ha-
yata geçirilmesinde büyük emek 
harcayan proje sahibi ve proje or-
tağı tüm kurum ve kuruluşlara ve 
bu projelere hamilik eden valimi-
ze şükranlarımı sunuyor, projele-
rin şehrimiz, bölgemiz ve ülkemiz 
adına hayırlı olmasını diliyorum" 
ifadelerini kullandı.

BU PROJELERE BÜYÜK 
EMEK HARCANMIŞ

Sözleşmeleri imzalanan pro-
jelerle ilgili konuşan Konya Valisi 
İbrahim Akın da, "Bir projeden 
yararlanabilmek için öncelikle 
kabul edilebilir bir proje hazır-
lamak, başvuruda bulunmak ve 
yapılan değerlendirme sonucun-
da desteklenmeye değer görül-
mek gerekmektedir. Görüyoruz 
ki bu projeler büyük bir emekle 
hazırlanmış, başvuruları yapıl-
mış ve değerlendirme sürecinde 
desteklenmeye layık bulunmuş-
tur. Bu aşamaya gelinmesinde 
emeği geçen tüm arkadaşları-
mıza teşekkür ediyorum. Proje-
lerimizin başvuru sahipleri için 
hayırlı ve uğurlu olmasını dili-
yorum. Şehrimizin istihdamına, 
sosyal gelişimine ve büyümesine 
katkı sağlayacağına inanıyorum. 
Bundan sonraki süreçte de pro-
jelerimizi en kısa sürede hayata 
geçirerek hedeflerimize ulaşma 
yolunda ilerlemeye devam ede-
ceğiz" dedi. n İHA

31 Mart seçimlerinde Yeniden 
Refah Partisi tarafından kazanı-
lan Çumra ve Emirgazi’de istifa 
yaşandı. Yeniden Refah Partisi 
Çumra Belediye Başkanı Çumra 
Belediye Başkanı Mehmet Aydın 
ve Emirgazi Belediye Başkanı Me-
sut Mertcan düzenledikleri basın 
toplantısında partilerinden istifa 
ettiklerini açıkladı. 

Basın toplantısında ilk ko-
nuşmayı yapan Çumra Belediye 
Başkanı Mehmet Aydın, 31 Mart 
seçimlerinde Çumralıların te-
veccühü ile seçimi kazandıkları-
nı belirterek, “Her zaman şeffaf, 
adil ve halkımızın menfaatlerini 
önceleyen bir yönetim anlayışını 
benimsedik. Anca Genel Başka-
nımızın her platformda teşkilat-
ları dinlediğini ve dinleyeceğini 
beyan etmesine rağmen, Konya 
il başkanı belirleme sürecinde 
Konya merkez ve ilçe teşkilatla-
rının sesi dikkate alınmamıştır. 
Konya il başkanlığı seçimlerinde 
belediye başkanları ve ilçe baş-
kanlarının görüşleri alınmasına 

rağmen, düşünceleri hiçe sayıl-
mıştır. Yerel dinamikler ve emek 
veren kadrolar yok sayılmıştır. 
Bu sürecin düzeltilmesi için gös-
terdiğimiz tüm çabalar sonuçsuz 
kalmıştır. Bu sebeple belediye 
başkanı, büyükşehir meclis üye-
leri, ilçe başkanları ve ilçe teşki-
latları ile beraber Yeniden Refah 
Partisi’nden istifa etme kararı al-
mış bulunmaktayız” dedi. Aydın, 
yollarına bağımsız olarak devam 
edeceklerini söyledi.

BAĞIMSIZ DEVAM EDECEKLER
Emirgazi Belediye Başkanı 

Mesut Mertcan ise, “Emirgazi’ye 

en iyi şekilde hizmet etme gayre-
ti içinde olduk. Her zaman şeffaf 
bir yönetim anlayışı benimsedik 
ve gelişen her durumu sizlerle 
paylaştık. Sizlerle olan gönül ba-
ğımıza sadık kaldık ve kalmaya da 
devam edeceğiz. Ancak Yeniden 
Refah Partisi Konya İl Başkanlığı 
belirleme sürecinde, Konya mer-
kez ve İlçe teşkilatlarının görüş-
lerinin alınmasına rağmen, teş-
kilatımızın tanımadığı ve seçim 
sürecinde aktif olmayan bir ismin 
il başkanı olarak atanması bizleri 
üzmüştür. Genel Başkanımızın 
her platformda teşkilatları din-

lediğini ve dinleyeceğini beyan 
etmesine rağmen Konya il baş-
kanı belirleme  sürecinde Konya 
merkez ve ilçe teşkilatlarının sesi 
dikkate alınmamıştır. Parti içi isti-
şareye ve geleneklerimize uygun 
olmayan bu sürecin düzeltilmesi 
yönündeki çabalarımız sonuçsuz 
kalmıştır. Bu noktada, bizlere gü-
venen, desteğini esirgemeyen 
halkımız için en doğru zeminde 
hizmet etmeye devam etme so-
rumluluğu doğmuştur. Bu sebep-
le, Emirgazi İlçe Başkanı, Emir-
gazi Belediye Başkanı, Belediye 
Meclis Üyeleri ve İlçe Teşkilatı 
olarak Yeniden Refah Partisi’nden 
istifa etme kararı aldık. Siyasi ay-
rışmalar yerine hizmetin ve Emir-
gazi’nin geleceğinin ön planda tu-
tulmasını istiyoruz. Bundan sonra 
yolumuza bağımsız olarak devam 
edecek, siz kıymetli hemşehrile-
rimizin taleplerini her zaman ol-
duğu gibi öncelikli kabul ederek, 
ilçemiz için çalışmayı sürdürece-
ğiz” diye konuştu.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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DAHA MERHAMETLİ BİR DÜNYA İÇİN
Modern ve vic-

danlı bir toplum 
olmanın en önemli 
göstergelerinden biri, 
sokak hayvanlarına 
karşı gösterilen tu-
tumdur. Onlar da bu 
dünyanın bir parçası, 
bizimle aynı yaşam 
alanlarını paylaşan 
can dostlarımızdır. 
Ne yazık ki, pek çok 
şehirde sokak hay-
vanları açlıkla, susuzlukla ve zaman 
zaman insan kaynaklı tehditlerle 
karşı karşıya kalmaktadır. Oysa ya-
şadığımız çevreyi onlarla birlikte, 
uyum ve sevgi içinde paylaşmak 
mümkündür.

Daha yaşanabilir bir dünya, an-
cak tüm canlıların haklarına saygı 
gösterildiğinde inşa edilebilir. So-
kak hayvanlarının yaşam haklarını 
korumak, onlara güvenli bir ortam 
sağlamak ve insan-hayvan etkileşi-
mini daha bilinçli bir hale getirmek, 
hepimizin ortak sorumluluğudur.

Bizler, sokak hay-
vanlarının bilinçsizce 
zehirlenmediği, aç 
ve susuz bırakılma-
dığı, şiddete maruz 
kalmadığı bir dünya 
hayal ediyoruz. Yerel 
yönetimlerin, sivil 
toplum kuruluşları-
nın ve bireylerin iş 
birliği içinde hareket 
ettiği; rehabilitasyon 
merkezlerinin yaygın-

laştığı, besleme noktalarının arttığı 
ve bilinçlendirme kampanyalarının 
teşvik edildiği bir düzenin mümkün 
olduğuna inanıyoruz.

Unutulmamalıdır ki, sokak 
hayvanlarına gösterdiğimiz mer-
hamet, aslında insanlığımıza dair 
en önemli göstergelerden biridir. 
Daha vicdanlı, daha duyarlı ve 
daha yaşanabilir bir dünya için hep 
birlikte adım atalım. Çünkü on-
lar da bu dünyanın bir parçası ve 
yaşam, tüm canlılar için daha adil 
olmalı.

haber@konyayenigun.com
DİLARA ŞEYMA SAÇLI

İki belediye başkanı istifa etti

Geçmiş yıllarda Ahmet Yıldız, Ah-
met Gündüz, rahmetli Ahmet Çelik 
ve İbrahim Çiçek birlikte Karaman’da 
Alata’lı (Balcılar) namı diğer Karasakal 
Hoca Mehmet Ali Kırboğa’yı ziyaret 
ederdik. Bugünlerde Karasakal Hoca-
mın “HATIRATIM VE NASİHATIM” 
Kitabını okuyorum.

Yine böylesi Mart ayında ziyareti-
mizde Karaman’da Karasakal Hocam 
ile sohbet ediyoruz. Şimdiki nesil ve bu 
zamanın görgüsü derken söz döndü 
dolaştı Çanakkale Ruhuna!

Evet, toplumların geleceği tarihe 
dayanır. Sağlam tarihi temellerden 
yoksun olan toplumlar, daha doğrusu 
milletler siyasal, ekonomik ve kültürel 
alanda büyük gelişmelere yol açabile-
cek güçlü adımlar atamazlar. 

Tarihin verileri geçmişin yorum-
lanması, günün değerlendirilmesi ve 
geleceğin tahmin edilmesinde vazge-
çilmez bir yer tutar.

Bizim milletimiz kadar düşen, düş-
tüğü yerden de kalkmasını bilen, esa-
rete alışık olmayan, öldü zannedilirken 

yeniden dirilen başka millet yoktur. 
Eğer bu topraklarda şimdilerde 

Çanakkale ruhu bizi bir daha heye-
canlandırıyorsa, bu kendi değerlerimiz 
üzerinde bir defa daha ayağa kalkıyor 
olmamızdandır. 

Çanakkale ruhu, bizim inanç de-
ğerlerimizle yoğrulan milli ruhumuz-
dur. Kur'an seslerinin, Çanakkale Bo-
ğazı'nın yamaçlarında, Gelibolu'nun 
bayırlarında bir kanlı savaşın nakaratı 
olduğunu görebilenler ancak o ruhu 
anlayabilir. 

Ben konuşmaya daha önce oku-
duğum bir kitabın yardımı ile devam 
ediyordum. Bu arada Himmet Töm-
töm;

--- Şimdiki nesilde Çanakkale 
Ruhu var mı desin Hocam? Karasakal 
Hoca cevap verir.

--- Elbette var. Olmaz olur mu?
--- Nasıl yani? Karasakal Hoca ko-

nuşmasına devam eder.
--- Şimdiki nesilde Çanak yalama 

ruhu var.
Daha önceki yazımda söz verdi-

ğim üzere Karasakal Ho-
ca’dan hatıra ve nüktele-
rini sizlerle paylaşacağım.

Karaman’da zama-
nımızın Nasrettin Hocası 
diye bilinen Karasakal 
Hocayı tanımak ve her 
sözünün muhakkak bir 
hikmete dayandırdığını 
görürsünüz.

Her halükarda tanı-
makta fayda var.

FİLİM BİTER..
Karasakal Hoca'ya akılları kafala-

rından dışarıda Urumu Kırımı dolaşan, 
fakat kafalarına hiç uğramayan bir kaç 
kişi:

--- Hocam demişler, Cenabı Hak 
bu namıssız gâvurları neye yaşatıyor 
yaav? Hepsini gırsa geçirse, öldürüvir-
se olmaz mı?

Karasakal Hoca!
--- Ülen, demiş, televizyonda Red 

Kit'i seyrediyor musunuz siz?
--- Hee, demişler, seyrediyoruz 

valla Hocam!
--- Peki... Dalton-

lar'dan birinin kurşunu 
Red Kit'i yahut Red Kit'in 
kurşunları Daltonların'ın 
hepsini öldürüverse ne 
olur?

Adamlar bir şey söy-
lemeden mel mel bak-
mışlar:

--- ...........?
Bunun üzerine Kara-

sakal Hoca:
--- Filim biter oğlum, filim!.. Değil 

mi? diye çıkışmış: Cenabı Hak da ga-
vırların hepsini gırsa geçirse, öldürü-
virse, sizin dediğiniz gibi... Hayat biter, 
kıyamet kopar evlat! Her şeyde bir 
hikmet var...

**
KUMPANYA KIYAĞI;
Karasakal Hoca, bir tarihte, Akşehir 

Garajında. Konya'ya bilet alacak, fakat:
--- Boş yer yok!...Diyor gişe gö-

revlisi. 

Ne yapsın? O tarihlerde bugünkü 
gibi bir sürü şirket, bir sürü vasıta yok. 
Gişenin karşısındaki bir bankoya otu-
ruyor, beklemeye başlıyor. Bir vasıta 
denk gelir diye.

Derken, az sonra, dışardan biri 
geliyor, gişeye eğiliyor, biletini alıp gidi-
yor. Hemen ardından biri daha geliyor, 
o da biletini alıyor. 

Bir daha, bir daha... Aaaa!
Hoca'dan sonra gelip bilet alanların 

hepsi de asortik, kıravatlı tipler olunca... 
Hoca kendisine bir hinlik edildiğini ze-
habına kapılıyor ister istemez. İhtimal 
vermiyor ama başka bir anlamda vere-
meyince, yerinden kalkıp gişeye yakla-
şarak, görevliye:

--- Beğ efendi, diyor, şu boynu-
nuzdaki gıravatı bir dakikalığına bana 
verebilir misiniz?

--- Ne yapacan Hacemmii?..
Diye soruyor gişe görevlisi. Azıcık 

yılışık.
Karasakal Hoca:
--- Ne yapacam oğlum, boynuma 

takıp senden bilet alacam!

Derken, bu konuşmaya tanık 
olan bir aktör yaklaşıyor yanlarına. Ve 
durumu izah ediyor. Meğer Hoca'ya 
gerçekten de bir hinlik edilmemiş. Ara-
bada gerçekten de boş yer yokmuş. 
O kravatlı beşler, Akşehir'e gelmiş bir 
tiyatro kumpanyasının aktörleriymiş.

 O alınan biletlerin paraları da 
çoook önceden verilmiş. Karasakal 
Hoca'ya durumu izah eden aktör kum-
panyanın başıymış. Hoca'nın nükdan-
lığından pek hoşlanmış ve bir çaresini 
bulup onu da arabalarına almış.

Daha bunlara benzer Karasakal 
Hoca’nın birçok nüktesi var olduğunu 
duydum. Yazar hemşerimiz bunları ki-
tapta topladığını duyduk. Hocaya sor-
duğumuzda Hoca;

--- Tamam, o nükteler bana aittir. 
Ancak, o nükte sonrası anlattığımı es 
geçmeleri hiç hoş değil. Birinci ağızdan 
sohbetlerimi ister camide televizyon-
dan isterse radyodan dinlerseniz daha 
iyi olur.

Tadımlık olarak size servis ettik. 
Bundan sonrası siz bilirsiniz..

KARASAKAL HOCA VE ÇANAKKALE RUHU!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Afet ve Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığının (AFAD) internet 
sitesinde yer alan bilgiye göre, 
Konya'da merkez üssü Kulu il-
çesi olan 4,2 büyüklüğünde sar-
sıntı kaydedildi. Depremin 11,6 
kilometre derinlikte meydana 
geldiği belirtildi. Konya Valili-
ğinin sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamada, "Şu ana ka-
dar kolluk birimlerimize ve 112 
Acil Çağrı Merkezi'ne ulaşan bir 
olumsuzluk bulunmamaktadır. 

Depremden etkilenen vatandaş-
larımıza geçmiş olsun dileriz." 
ifadesi kullanıldı. Kulu Belediye 
Başkanı Abdurrahim Sertde-
mir ise sosyal medya hesabın-
dan, "Şu ana kadar herhangi 
bir olumsuz durum bildirilme-
di. Tüm hemşerilerime geçmiş 
olsun dileklerimi iletiyorum. 
Rabbim bizleri her türlü afetten 
korusun. Yetkililerimizle birlikte 
süreci takip ediyoruz." açıklama-
sında bulundu.  n AA

Kulu 4.2 ile sallandı 

Mevlana Kalkınma Ajansı tarafından yürütülen 2024 Yılı Sosyal Gelişmeyi Destekleme Programı kapsa-
mında Konya’da destek almaya hak kazanan projelere yönelik olarak sözleşme imza töreni düzenlendi

Projeler desteklenecek
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‘Yokluğu da varlığı da tattık, bu yüzden 
ikisinin halinden de anlarım’ diyerek çocuk-
luk yıllarında yaşadığı maddi sıkıntıların mü-
kafatını bugün kurduğu dernek çalışmalarıyla 
alan Önce İyilik Derneği Kurucu Başkanı, Va-
ize Fatma Hale Sağım dernek faaliyetlerinden 
bahsetti. Maddi sıkıntıda güçlük çeken ailelerin 
takibinden okul ihtiyaçlarına, olağanüstü du-
rumlarda birlik olmaktan yeni evleneceklere 
kadar birçok alanda yardım faaliyetlerinin yürü-
tüldüğünü ifade eden Sağım, şimdi ise dernek-
lerine tahsis edilecek bir eğitim yuvasıyla hem 
dini hem ailevi konularda bilgisi zayıf gençlere 
eğitim vermek istiyor. ‘Derneğimiz zenginler-
le değil; hoca- cemaat ilişkisiyle kurulmuş bir 
dernektir’ diyen Sağım’ın röportajından geriye 
kalanlar ise şöyle:  
‘BEN DE BİRİLERİNİN BURSLARIYLA OKUDUM’

Sizleri tanıyabilir miyiz?  
Konyalıyım, 6 çocuklu bir ailenin ikinci ço-

cuğu olarak dünyaya geldim. Zorluklarla geç-
miş bir çocukluğumuz var, babamızı çok küçük 
yaşta kaybettik. O süreçte yokluk nedir, fakirlik 
nedir onu anladık. Evdeki bütün çocuklar oku-
yordu ve babamın vefatından sonra bize kalan 
parayla geçinmeye çalışıyorduk, o yüzden yok-
luk nedir bilirim. 

İlk kazanmış olduğum Hacettepe Üniver-
sitesini, 28 Şubat sürecine denk gelmiştim ve 
başörtüsünden dolayı bitiremedim; tek tercih 
olarak İlahiyat Fakültesini bitirdim. KPSS ve 
memuriyet sınavlarından sonra Artvin’e görevli 
vaize olarak gittim. Lisede ve üniversitede biri-
lerinin burslarıyla okudum ancak hiçbir zaman 
dernek kurma gibi bir düşüncem olmamıştı. 

‘ALLAH VERME NOKTASINDA BENİ BAZI 
ŞEYLERLE ZAMAN İÇİNDE BULUŞTURDU’
Dernek kurma düşünceniz olmamıştı bel-

ki ama yardım faaliyetleriniz aslında derneğin 
kuruluşundan öncesine dayanıyor, değil mi? 

Evet, ilk olarak dönemin Bosna-Hersek Sa-
vaşı’nda neyimiz var neyimiz yoksa verdik an-
cak her zaman söylerim: Allah verme noktasına 
beni bazı şeylerle zaman içerisinde buluşturdu.  
Artvin’den sonra görevli olarak İstanbul’a, daha 

sonra Denizli’ye gittim ve en son Konya’ya vai-
ze olarak geldim. Konya’ya geldiğimde pandemi 
süreciydi ve bizlerin de vaaz vermesi gerekiyor-
du. Camilerde de bunu yapamadığımdan ama-

tör bir sosyal medya hesabı açarak insanlara 
ulaşmaya başladım. Vaazlarda tefsir ve hadisin 
dışında çoğu kişinin bilmediği ve o zamana ka-
dar çok fazla okunmayan Mesnevi, Mantıku’t 

Tayr gibi konulara yer vermeye başladım. 
Pandemi döneminde evlenmeler azalmış, 

boşanmalarda fazlalaşmıştı ve ailenin önemi 
konusunu da gündeme getirdik. Sosyal medya-
daki şahsi sayfamda sadece hanımlar bulunu-
yor ancak herkese açık kanalımda diğer insan-
lara da ulaşınca, çok fazla kişiden soru geldi ve 
bu noktada eksiklerin olduğunun farkına var-
dım. Pandemi sonrası da Karatay Müftülüğü-
nün Aile ve Dini Rehberlik Bürosunda ‘Modern 
zamanlarda aile olmak’ ve ‘Mesneviyle terapi’ 
gibi programlar oldu.

ORTAK OLMAK İÇİN 
GÖNÜLLERİNİ ORTAYA KOYDULAR

Dernek kuruluş ve faaliyetlerinden de bah-
seder misiniz?

Pandemi döneminde çocukların eğitimleri-
nin de online olarak devam etmesi dolayısıy-
la çocuklara tablet lazım olmuş ve arkadaşım 
‘nasıl yardım edebiliriz’ diyerek bana danıştı. 
Sosyal medyada vaaz esnasında aklıma geldi ve 
bunu duyurmak istedim. Bunu, öğrencilerimin 
de duyurmasıyla birlikte çok sayıda kişi banka 
hesap numarası istedi ancak bir vaize olarak 
göndermem mümkün değildi ve öğrencilerim 
kendi hesap numaralarını vererek öğrencilere 
yardımcı oldu. 

Daha sonra kıyafet ihtiyacı olan kişilere yar-
dımcı olan bir arkadaşımız da çıktı ve ikinci el 
eşya dağıtmaya başladık derken aslında yardım 
işlerimizin resmileşmesi amacıyla derneğimizi 
kurduk; gönüllü hanımlarımız da bu işe ortak 
olmak için gönüllerini ortaya koydular. 

Derneği resmi olarak ne zaman kurdunuz?
2021 yılı sonunda başlayan dernekleşme 

sürecimizi 2022 yılında kurarak tamamladık. 
Valiliğin dernek masasına gittiğimizde yıllık 
tahmini olarak toplayabileceğimiz rakamı sor-
duklarında, ‘Yıllık 200 bin toplayabilir miyiz’ 
diye düşünürken daha ikinci aydan 300 bin 
gibi bir rakamı görmek, bizi çok sevindirdi. Her 
zaman söylediğim gibi, bizim derneğimiz zen-
ginlerle kurulan değil, hoca-cemaat ilişkisiyle 
kurulan bir dernek.  
            Devamı Pazartesi Günü

Eğitimini başkalarından gelen burslarla devam ettiren ve ‘varlığı da yokluğu da gördük’ diyen Önce İyilik Derneği Ku-
rucu Başkanı, Vaize Fatma Hale Sağım, derneğin zenginlerle değil; hoca- cemaat ilişkisiyle kurulduğuna dikkat çekti 

Zenginlerle değil, 
cemaatle kuruldu! 
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Ayşe As: Ali Küçük Hoca belli bir cemaat, 
fraksiyon ya da gruba mensup muydu?

Ali Küçük eşittir Kur'an diyebiliriz. Kur'an 
herkese lazımdı; o yüzden her yere gidiyor-
du. Onun anlattığı şey dar bir kalıp değildi. 
Kur'an' la ve Allah ile insanların arasındaki 
engelleri kaldırmaya çalışıyordu.

Ayşe As: Ali Küçük Hoca'nın, Kur'an'ın 
anlaşılması konusunda öncü olduğunu düşü-
nüyor musunuz? 

Babamın yaşadığı dönemde Kur’an’ın an-
laşılması konusu bugünkü olduğu şekilde de-
ğildi. O bunu fark ettikten sonra kendini bu 
alana vakfetti böylece bu alanda büyük bir 
çığır açmış oldu.

Ayşe As: Ali Küçük Hoca'nın etkilendiği 
kişiler var mıydı? 

Lisedeyken bütün vaktini Konya’da bulu-
nan Yusuf Ağa Kütüphanesi’nde geçirdiğini 
anlatırdı. Zamanla ilimde ilerleyince lisedeki 
hocalarının dikkatini çekmiş ve hocaları diğer 
sınıflara derse girince: “Bu okulda Ali küçük 
diye bir talebe var, onun okuduğu kitapları 
görseniz şaşırırsınız” derlermiş. Sonrasında 
diğer talebelerin de ondan etkilenerek kütüp-
haneye gitmesine vesile olduğunu anlattı. İn-
sanlara ilim öğretmeye ve Kur’an anlatmaya 
daha lisedeyken başlamıştı.

Zamanla okulunda, kendisine fikir danışı-
lan biri konumuna gelmişti. Anlattığına göre 
hocalarının ilminden yararlanmak için evleri-
ni ziyaret eder sürekli sorarak, onlardan isti-
fade etmenini yollarını arardı.

Gençliğinde bir ders dinlerken veya bir 
kitap okurken sürekli ilmi notlar tutması ar-
kadaşlarının dikkatini çeker bazı arkadaşları: 
“Niçin bu kadar not tutuyorsun?” diye şaşkın-
lıkla sorduğunda: “Bunun kıymetini size nasıl 
anlatsam?” dermiş. Gençlik döneminden kal-
ma not defterleri hala mevcuttur.

Ayşe As: Ali Küçük Hoca bir gününü nasıl 
geçirirdi? Geçimini sağladığı bir işi var mıydı?

35 yaştan sonra bilfiil iş hayatında olmadı. 
Geçimimizi sağlayan, devam eden yatırımları 
vardı. Sabah kahvaltıdan sonra dersleri başlı-
yordu. Mesela bir kursta, öğrenci yurdunda, 
dersleri oluyor, öğleyle ikindi arasında eve 

geliyor, yemekten sonra tekrar birkaç yer-
de dersi oluyordu. Akşam yemeğini mutlaka 
evde yer, birkaç saatini evde geçirirdi. Sonra 
tekrar derslerine giderdi. Gün içinde bu şekil-
de 5-6 ders grubu muhakkak oluyordu. Kon-

ferans varsa annemizle birlikte şehir dışına 
gider, orda da dersler yapardı. Evde olduğu 
saatlerde mutlaka soru ve istişare için gelen-
ler olurdu. Bizim aktif olarak ilmin her boyutu 
gündemde olurdu. 

Ayşe As: Evinizdeki çalışma ortamınız 
nasıldı?  

Babam oturma odasında bilgisayarın ba-
şında çalışırdı. Bizim çalışma odalarımız vardı 
ama babamın yoktu. Bazen bizleri de kitap-
larımızla beraber yanına çağırır, oturma oda-
sına toplardı. Zaman zaman hepimizin aynı 
ortamda çalışmasını isterdi. Kendisi her daim 
bizim olduğumuz odada çalışırdı, yazardı.

Ayşe As: Bunu bir strateji, eğitim metodu 
olarak mı yapıyordu? Sessiz sakin bir ortam-
da çalışmayı istemez miydi? 

Kendisine bir kule kurmazdı. Bizim yanı-
mızda, yüzü duvara dönük değil yüzü bize 
dönük olarak çalışırdı.  

Ayşe As: Ali Küçük Hoca için Ümmet neyi 
ifade ediyordu?

Onun için ümmet, emeğini hesap etme-
den cömertçe vakfettiği bir dünyaydı. Dünya 
Müslümanlarından, siyasetinden kopuk bir 
bakış açısı yoktu. Mahalle davası değil, kaina-
tı temsil eden bir dava düşüncesi vardı.

Ayşe As: Çağın teknolojisinden ve araçla-
rından faydalanır mıydı?

Evimizde babamın kendisinin kullandığı 
ilk laptop bilgisayar, Bilgi Üniversitesi'nde 
teknolojideki ilklerden biri olarak sergilen-
miş. Teknolojik imkanların tebliğ faaliyetle-
rinde çok fazla kullanılmadığı bir dönemde 
bu imkanların her birini kullanarak videolar 
çekti, yazılar yazdı. Kur'an'ın İnsanlara ulaş-
masını kolaylaştıracak çağın araçlarını kul-
lanmaktan çekinmezdi. Buna karşı da değildi.

Ayşe As: Çok teşekkür ediyorum, babanız 
Ali Küçük Hoca ile bizi tekrar buluşturdu-
ğunuz için. Allah O'na rahmet etsin. Mekanı 
Cennet olsun Peygamberlere komşu olsun.

6

Kur’an-ın herkese lazım olduğu düsturuyla yola çıkan ve bu uğurda Kur’an-ı anlatmak için büyük gayret göste-
ren Ali Küçük Hoca’yı, Yenigün Gazetesi Yazarı Ayşe As, Hoca’nın evlatlarının dilinden anlatmaya devam ediyor 

Ömrünü Kur’an-ı doğru 
anlatmak için adadı!Hazırlayan 

Ayşe AS
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Sertan Eser Konyaspor’da parladığı sezon ye-
şil beyazlıların hüzün yılıydı. Çünkü hatırı sayılır 
yıldızların olduğu takım tarihinde ilk defa Süper 
Ligden düşmüştü. Ertesi sezon Sertan’ın yıldızı 
parlamaya devam etti ve yıl sonunda “Gönüllü bir 
kaçırma operasyonu ile” Beşiktaşlı Sertan oldu. Dö-
nemin SÜ Rektörü Prof. Dr. Halil Cin’in makamın-
da yapılan pazarlık sonrası gerçekleşen o transfer 
maddi buhrandaki Konyaspor’a ilaç olmuştu da bir 
bakiye kalmıştı iki kulüp arasında. Sertan Eser’in 
de hatırladığı gibi Beşiktaş, bu transfere karşılık 
Konyaspor’a Konya’da bir özel maç sözü vermişti 
fakat bu söz verildiği yerde kaldı!

Sizi tanıyabilir miyiz, hangi tarihte nerede 
dünyaya geldiniz, futbola nasıl başladınız?

Babamın, Almanya’da gurbetçi olarak bu-
lunduğu 1974 yılında Nurnberg’de dünyaya 
geldim. 11 yaşına kadar orada yaşadım. Eğitime 
ve futbola Nurnberg’in altyapısında başladım. 
Orada futbola erken yaşlarda başlanıyor. Bayern 
Münih’in altyapısına gideceğim sırada ailem 
Türkiye’ye dönüş kararı alınca bu rüyam yarım 
kaldı ve Karaman’a döndük.

Karaman’da Sümerbank takımında futbola de-
vam ettim. Aynı zamanda Lise döneminde Kara-
man Lisesi takımında oynadım. Liseler arası final 
maçında Antalya Lisesi ile oynadık. Maçta Antal-
ya bizi yendi fakat sonra Türkiye şampiyonası için 
beni Liselerine transfer ettiler. Aynı zamanda ora-
nın köklü takımlarından 3. Ligde Antalya Köy Hiz-
metleri’nde oynadım. Liselerde maalesef Türkiye 
şampiyonu olamadık. 

Sizin futbol hayatınızda iki kaçırılma hadisesi 
var, Beşiktaş mevzuunu sırası gelince konuşuruz 
da daha önce ne olmuştu?

Antalya Köy Hizmetlerinde bir sezon oyna-
dım ve Ümit Mili Takım seçmelerine çağrıldım. 
İşte o kamp sonrası Sarıyer Spor kulübü beni 
otelden kaçırdı. O zaman Sercan, kaleci Şener 
gibi meşhur oyuncular vardı, Sarıyer’de; ben de 
onlarla oynayacaktım. 

Ama Sarıyer’de hiç oynamadınız, neden?
Sarıyer ile sözlü olarak anlaştıktan sonra ben 

tatile çıktım. O dönem Arif Çetinkaya Hocam da 
Konyaspor ile anlaşmış, benimle görüşmek iste-
yerek, Konya’ya davet etti. Konyaspor’dan teklif 
gelince, Konya sevgim ağır bastı ve Sarıyer’e olan 
sözümüzü iptal edip 1992-93 sezonunda Kon-
yaspor’a transfer oldum. Böylece ilk defa profesyo-
nel sözleşmeyi Konyaspor ile imzaladım. O sezon 
Konyaspor’da Adnan Jarabeck, Tolunay, Salih, H. 
Hüseyin, Kemal, Türkiye’nin ilk Brezilyalı oyuncu-
su Valdo gibi oyuncular vardı. Fakat o sezon bizim 

için iyi geçmedi ve Süper Ligden düştük.
Ben ligden düştüğünüz sezon sadece son haf-

ta veda maçınızı izleyebilmiştim. Fakat ertesi se-
zona fırtına gibi başlayan bir Konyaspor olmuştu, 
hatırlıyor musunuz?

Evet. 1993-94 sezonuna deplâsmanda Alan-
yaspor maçıyla başladık. İlk maçta ben dört gol 
atarak iyi bir başlangıç yaptım. O sezon ilk altı ma-
çımızı kazandık ve şampiyonluğun en güçlü adayı 
haline geldik. Fakat sonra ne olduysa duraksadık 
ve Play Oflara kalabildik. Play Of final maçında An-
talyaspor Süper Lige çıktı, biz kaldık.

Sezon başında farklı kazanılan ilk maçtan 
sonra bile otelde takım içindeki huzursuzluğu 
biz gazeteci olarak hissedebiliyorduk. Ne gibi 
problemler vardı?

O sezon ilk hocamız Aldoğan Argon idi. Ve 
kulüp maddi olarak ciddi zorluklar yaşıyordu. 
Buna rağmen sezona yüksek bir motivasyonla 
başladık. İlk altı hafta, iç saha ve deplâsmandaki 
maçların hepsini kazandık. Sonra Kütahya ma-
çıyla bir duraksama oldu ve bir daha ilk hafta-
lardaki performansı yakalayamadık. 

Evet, o maç öncesindeki gün kongre yapılmış 
ve Sait Gönen Başkanlığındaki yönetim görevi 
bırakıp Mehmet Okdut başkanlığındaki yönetim 
gelmişti. Sorunlara çözüm üretilememiş miydi?

Maddi sıkıntı sezon sonuna kadar devam etti. 
Alacaklarımız epeyce birikmişti. Benim biriken 
alacağımı Play Off final maçından önce ödeme 
sözü vermişlerdi. Fakat kulüp menaceri olan Savaş 
Demiral  “Paralarınızı maçtan sonra alacaksınız” 

dedi. Yine de alamadık o paraları.
Ankara’da Konyaspor’un kamp yaptığı Vila-

yetler Evinde, final maçından sonra bir kaçış veya 
kaçırılma hadisesi yaşadı. Nasıl oldu, Beşiktaşlılar 
sizi nereye götürdü?

Play Off maçlarında biz Konyaspor olarak Göl-
başı’ndaki Vilayetler Evinde kalıyorduk. Finali kay-
bettiğimiz gün maçtan sonra Beşiktaşlı yöneticiler 
kaldığımız yere gelip beni ısrarla İstanbul’a götür-
mek istediler. Konyaspor’da para yoktu ve şampi-
yon olamadığımız için kriz daha da büyüyecekti. 
Kimseye haber vermeden Vilayetler Evinden ay-
rıldım ve Beşiktaşlı yöneticilerle İstanbul'a gittik. 
Beni Sheraton Otelde gizlediler. 

Transfer süreci nasıl gelişti?
Ertesi gün Konya’da duyulmuş hadise. Sonra 

Beşiktaş beni ısrarla isteyince Konyaspor yöne-
timi pazarlığa davet etti. Ben, iki kulüp yöneti-
cileri arasındaki pazarlık sırasında İstanbul’da 
kalmaya devam ettim. Bunun sebebi, diğer ta-
kımlarla temas kurmamı engellemekti.  Çünkü 
Fenerbahçe’den de Serkan Acar beni arayıp 
transfer teklifinde bulunmuştu.

Konyaspor benim Beşiktaş’a transferimden yük-
sek miktarda bonservis ücreti aldı ve iki sezonluk 
transfer masraflarını karşılayacak gelir elde etti. Yani 
Beşiktaş’a gidişim Konyaspor’un hayrına oldu.

Beşiktaş’ın o sezondan Konyaspor’a borcu kal-
dığını siz de hatırlıyor musunuz?

Taksitlerle ilgili borç kalmamıştır da; Beşiktaş 
benim transferim sırasında Konyaspor’a, Konya’da 
bir özel maç oynama sözü vermişti ama bu söz ye-
rine gelmedi. Bunu borç sayarsak evet; Beşiktaş’ın 
Konyaspor’a özel maç borcu var.

İlk sezon Beşiktaş’ta beklenen seviyeye ge-
lebildiniz mi?

Beşiktaş’ın benden önceki golcüsü Feyyaz Uçar 
kulüple ciddi sorunlar yaşayarak ayrılmıştı ve ben 
onun selefi olarak Beşiktaş’ın yeni forvet oyuncu-
su olmuştum. Beşiktaş’ı çalıştıran Cristof Daum’da 
beni ısrarla istemişi, bu yüzden transfer edilmiş-
tim. Ama Ertuğrul Sağlam da rekor bir ücretle 
transfer edilince o sezon ben basında biraz sönük 
kaldım. O sezon Beşiktaş’ın öyle güçlü bir kadrosu 
vardı ki, takıma, kadroya girebilmek bile şükür se-
bebiydi. Metin, Ali, Rıza, Sergen, Şifo Mehmet, Re-
cep, gibi efsane kadronun oyuncularıyla çalıştım, 
kendimi geliştirdim ve oynadım.

Beşiktaş’la o sezon şampiyon olduk. Trab-
zonspor’u deplâsmanda 2-0 yendiğimiz maçın 
gollerini ben atmıştım. Ardından Süper Kupayı da 
aldık.  Fakat UEFA Kupasında Rosenburg’a elen-
dik.  	 																	Devamı	Pazartesi	Günü

Konyaspor’da yıldızı parladıktan sonra Beşiktaş’a transfer olan ve 38 yaşına kadar bir futbol seyyahı 
olarak diyar diyar gezen Rüzgârın Oğlu lâkaplı Sertan Eser ile yeşil sahalardaki hatıralarını konuştuk.

Beşiktaş Konya’ya borçlu kaldı
Hazırlayan 

Mustafa GÜDEN
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Konya kadim bir Türk başşehri olmasına rağ-
men, sahip olduğu Selçuklu eserlerini yeterince 
koruyamamış ve geleceğe taşıyamamış olmakla 
talihsizdir ve bundan dolayı da araştırmacılara 
ciddi görevler düşmektedir.  Alaeddin Tepesi hav-
zası, Takkeli Dağ ve Loras başta olmak üzere son 
yıllarda, önemli bir kısmında sizin de görev aldı-
ğınız çalışmalar yürütülüyor. Elde edilen verilere 
dair bizi bilgilendirebilir misiniz?

Takkali Dağ veya Gevale Kalesi’ndeki çalışma-
larımızda on üç yılı geride bıraktık. Selçuklu Bele-
diyesi, Konya Müze Müdürlüğü ile Necmettin Er-
bakan Üniversitesi Sanat Tarihi Bölümü olarak işe 
başladık ve kurumlar arası işbirliğinin uyumunu 
sekiz yıllık beraberliğini ortaya koymuş bulunmak-
tayız. Bu birliktelik Konya’daki diğer kurumlara ör-
nek teşkil etmesini diliyorum. İşin idari boyutuyla 
birlikte bizi ilgilendiren teknik boyuta gelince Or-
taçağ tarihinin önemli buluntularını bilimsel kazı 
yöntemlerini kullanarak tespit etmiş durumdayız. 
Buradan elde edilen buluntular ise Konya Müzele-
rinde teşhir edilmektedir.

Gevale Kalesi için tarihi kaynaklar, “Konya’nın 
kilidi” şeklinde tanımlamaktadırlar. Bu cümleden 
hareketle Gevale Kalesi, Konya’nın güvenli mekâ-
nı olduğunu ortaya koymaktadır. Bu kale normal 
bir iskân mekânı olmaktan öte yönetici kitlenin 
olağanüstü durumlardaki sığınma mekânı ola-
rak karşımıza çıkmaktadır. Hatta kalede Selçuklu 
sultanlarının sefirleri kabul ettiği ve de av mekânı 
haline getirdiğini bilmekteyiz. İşte bu denli önem 
arz eden kalede kazılarla bu bilgileri destekleyecek 
Konya şehrinde kazmayı nereye vurursanız tarih 
fışkırıyor.

Alaeddin Tepesi ve Şükran Mahallesi dediğiniz 
anda Konya şehrinin kalbinden söz ediyorsunuz 
demektir. Buralardaki kazı ve sondaj çalışmaları 
Konya Müze Müdürlüğü riyasetinde icra edilmiş-
tir. Alaeddin Tepesi’nin ivedilikle tamamlanarak 
tarih ve sanatseverlerin hizmetine açılmasını bek-
lemekteyiz.

Konya Kalesi Türk tarihi açısından çok değerli 
bir sembol olması gerekirken maalesef günümüze 
bir burcu bile kalmamış. 1980’liyıllarda Alaaddin 
civarında bir inşaat kazısı yapılırken kaleye ait du-
var kalıntısına rastlanmış ve binanın bodrumun-
da muhafaza edilmek kaydıyla inşaatın devamı-
na ruhsat verilmişti. Benzer durum Zindankale 
civarında ve Şükran Mahallesi dönüşümünde de 
yaşandı. Acaba temsil bakımından, şehrin bir böl-
gesinde kaleye dair bir kalıntının aslına uygun şe-
kilde gün yüzüne çıkarılması mümkün olmaz mı?

Konya insanlık tarihinin erken iskân alanlarının 
başında gelmektedir. Çatalhöyük, Boncukluhöyük 
gibi Neolitik dönemin erken yerleşmelerine sahip 
nadir şehirlerden biridir. Yine Lystra, Sille, Gilistra, 
Zengibar, Kubadabad, Gevale gibi sınırlı sayıdaki 
mekânların mevcudiyeti dahi Konya’nın tarihte-
ki kıymetini izah için yeterlidir. Tarihi sadece bu 
mekânlarla sınırlandırmadan  mekânların sayısını 
artırmak mümkündür.

Özellikle Konya merkezdeki Alaaddin Tepesi 
bile insanlık tarihinin en önemli merkezlerinden 
biri olarak şehrin merkezinde durmaktadır. Ora-
da daha evvel gerçekleştirilen bilimsel kazılar sa-
yesinde höyüğün tarihi M.Ö 2500’lü yıllara kadar 
buluntular vermiştir. Kısaca ifade etmek gerekirse 
Konya şehrinde kazmayı nereye vurursanız tarih 
fışkırıyor dersem mübalağa etmemiş olurum. Bu 
da bizim tarihi ve kültürel zenginliğimizdir. 

Oryantalizm ve Oksiden-
talizm hususunda araş-
tırma yaptığınızı 
hatta bir kitap 
neşrettiğinizi 

biliyoruz. Bu hususta bizi bilgilendirebilir misiniz?
Bu Oryantalizm kelimesinin eş anlamlısı Do-

ğubilim, Şarkiyat, Doğuculuk gibi terimler de 
kullanılmıştır. Kelimelerin anlamıyla Doğuya ait 
olanlar kastedilmiştir. “Oryantalist” kelimesi 1799 
yılından itibaren hem Fransa’da hem de İngilte-
re’de sözlüklerdeki yerini almaya başlamıştır. Or-
yantalizmin genel gidişatının tahlilinde şöyle bir 
kanaat hâsıl olmuştur: Oryantalizm,  Doğunun 
tecrübeleriyle Batının Aydınlanma dönemi son-
rasında elde ettiklerini birleştirerek daha faydacı 
hale getirmiştir. Temel gayesi Doğudan yararlan-
maya yönelik bu girişim, zaman zaman fantezile-
re yönelerek kendini eğlendirmek veya Doğunun 
egzotik unsurlarıyla farklılıklar yaşama güdüsüne 
dönüşmüştür.  Bu yaklaşım tarzıyla Batı, hem fay-
da elde etmiş hem de gönlünü eğlendirerek psiko-
lojik rahatlama sağlamıştır. Bu süreç bütün hızıyla 
devam etmektedir. Diğer taraftan Oksidentalizm 
ise şimdilik isminin zikredildiği, içeriğinin bile tam 
olarak algılanamadığı bir kavram/teşekkül olması 
sebebiyle meselenin zorluğunu ifadeye yeter ka-
naatindeyiz.

Peki, oryantalizm neyi hedeflemektedir, ülke-
mizdeki etkilerine dair neler söylenebilir?

Batının hareket noktası epistemolojik bağlam-
da “ampirik ve akla dayalı tarihselcilik” üzerine 
odaklanmıştır. Bu sebeple Batı, Oryantalizm saye-
sinde kendini özne yerine koyarken, ötekileştirdiği 
Doğuyu ise araştırmanın nesnesi olarak telakki et-
miştir. Böylece Batı bilen ve yönlendiren pozisyo-
nuna oynarken, diğer taraftan Doğunun araç veya 
madde olarak tasnifi ortaya çıkmaktadır. Batı bu 
rolü yaklaşık iki asırdan beri sergilerken, oyunun 
sahnelendiği alanı kendi coğrafyasının uzağında 
tutmaya gayret sarf etmiştir. Böylece Doğu, nes-
ne olarak bu oyunun mizanseninde pasif kalmıştır.  
Edward Said’in ifadesiyle “Doğu, sadece Batının 
yakın komşusu değildir. Bu alan aynı zamanda Av-
rupa’nın en geniş, en zengin, en eski sömürgelerini 
kurduğu bir bölge ve uygarlığının ve dillerinin te-
melidir. Bu alan yine aynı zamanda kültürel rakibi; 
ilhamını yine Avrupa’dan alan büyük bir karşıtıdır. 
Dahası var… Doğu fikirleri, hayalleri kişiliği ve de-
neyleri ile kontrastlar yaratarak Avrupa’nın (yahut 
Batının) tarifini kolaylaştırmaktadır.”

Doğu ve doğunun araştırılması ve hatta ege-
menlik altına alınması batılılar için neden önem-
lidir?

Oryantalizmin temel gayesini/idealini ortaya 
koymakta yarar vardır ki bu noktada Batının “ben 
merkezli pragmatist/faydacı” amacı devreye gir-
mektedir. İdealin eyleme dönüşmesinde “öteki”ni 
husumet ortamının dışında tutarak ondan nasıl 

fayda sağlayabilirim düşüncesine/noktasına doğru 
çekmiştir. Böylece Batının çıkarlarına hizmet eden 
Doğu, kendiliğinden teşekkül ettirilmiş ve bu du-
rum Batının çıkarlarına hizmet eden bir durum 
haline getirilmiş olacaktır.  

Batılıların tarihsel arzularını bugün dahi diri 
tutmalarına karşılık ülkemizde kâfi düzeyde milli 
şuur çalışmaları yapılıyor mu?

Oryantalizm’e itiraz doğal bir refleks olarak 
kendiliğinden teşekkül etmektedir. Bu sebeple Ok-
sidentalizm’in karşı tez olarak sürekli canlı kalması 
gerekmektedir. Ancak bu sayede belli bir mesafe 
kat edilebilir. Özellikle meselenin merkezinde aka-
demik birimlerin yer alması gerekmektedir. Araş-
tırma merkezlerini tesis ederek bir an evvel yola 
revan olmak gerekiyor. Oksidentalizm hususunda 
kalem oynatan üç-beş kişiyle sınırlı kalmıştır. Esas 
olan bu sahaya yeni isimler kazandırmaktır. Oksi-
dentalizmin disiplinler arası boyutu hesaba katılın-
ca her bilim dalından meseleye katkı sağlayacak 
zinde isimlere ve beyinlere ihtiyaç vardır. Sizin so-
runuz ancak bu sayede hayatiyet kazanabilir.

Selçuklu Tarihi ve Sanatı üzerine çalışmalar 
yaptığınızı gördüm, bu hususta tafsilatlı bilgi ve-
rebilir misiniz?

Mustafa Bey, 2016 yılında Necmettin Erbakan 
Üniversitesi, Selçuklu Kültür ve Medeniyeti Uygu-
lama ve Araştırma Merkezi’ni kurduk. Üniversite 
bünyesindeki bu merkez sayesinde çok önemli 
çalışmalara imza attığımızı tahmin ediyorum. He-
men kuruluş sürecinde Selçuklu Medeniyeti Araş-
tırmaları Dergisi’ni yayın hayatına kazandırdık ve 
bu yıl kısmet olursa 10. Yıl özel sayısını neşretmiş 
olacağız. Bu dergi Tr Dizin vb. Uluslararası indeks-
ler tarafından taranır hale geldi. Yani bu dergi şu 
anda dünyada Selçuklu sahasındaki nadir başvuru 
kaynaklarından birisi durumundadır. Ayrıca yine 
bu süreçte Konya Büyükşehir Belediyesi ile bir-
likte aktif hale getirdiğimiz “Selçuklu Okumaları 
Sertifika Programı” sayesinde geleceğin Selçuklu 
uzmanlarını yetiştirmeye devam ediyoruz.  Aynı 
merkez ve Selçuklu Belediyesi ile birlikte Selçuklu 
Tarihi Coğrafyası Sempozyumlarını ikişer yıllık fası-
lalarla gerçekleştirmeye gayret sarf ediyoruz. Yine 
kurulduğu günden beri devam edegelen ve Konya 
Vakıflar Bölge Müdürlüğü işbirliğinde gerçekleşen 
Selçuklu Emirleri Konferansları sayesinde Sahib 
Ata Araştırmaları, Sadreddin Konevî Araştırmaları 
ve Selçuklu Emiri Celâleddin Karatay Araştırmaları 
kitaplarını bilim âlemine kazandırdık. Allah ömür 
verirse Konya şehrine bu alanlarda hizmet etmeye 
devam edeceğiz.

Görev aldığınız sivil toplum kuruluşlarından 
bahsetmek ister misiniz?

Fakültedeki dersler ve araştırma projeleri ya-
nında sivil toplum kuruluşlarıyla irtibatı muhafaza 
edebilmek için çaba sarf ettiğimi ifade etmek iste-
rim. Konya şehrinde faaliyet gösteren bazı sivil top-
lum kurumlarının üyesi olduğumu söyleyebilirim. 
Özellikle Türkiye Yazarlar Birliği Konya Şubesi’nde 
aktif olarak görev almaktayım ve son beş yıldır fa-
aliyetlere katkı sağlamaya çaba sarf etmekteyim. 
TYB Konya Şubesi tarafından tertip edilen konfe-
rans ve kongrelerde üzerimize düşeni yerine getir-
meye çalışıyorum.

Son olarak bize neler ifade etmek istersiniz?
Efendim, Anadolu’nun taşrasında doğmuş ve 

taşra koşullarında çocukluk yıllarını tamamlamış 
birisi olarak öncelikle memleketime, sonra ülkeme 
ve daha sonra da insanlığın hayrına işler yapmaya 
gayret ediyorum. Mensubu bulunduğum Üniver-
site bünyesinde öğrenci yetiştirmeye çalışıyorum. 
Ömrüm oldukça da hizmete devam etmek isterim. 
Nezaketinizden dolayı size ve Yenigün Gazetesi’ne 
teşekkürlerimi bildirmek isterim. 

Araştırmacı Yazar Prof. Dr. Ahmet Çaycı söyleşimizin ikinci bölümünde Konya’nın yeraltındaki tarihi zenginliğine işaret ederek, “Lystra, Sille, 
Gilistra, Zengibar, Kubadabad, Gevale gibi sınırlı sayıdaki mekânların mevcudiyeti dahi Konya’nın tarihteki kıymetini izah için yeterlidir” dedi

8

Hazırlayan 
Mustafa GÜDEN

Konya’dan tarih fışkırıyor2
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Bozkır’da, Kırsal Kalkınma Des-
tekleri Kapsamında Tarıma Dayalı 
Ekonomik ve Altyapı Yatırımların 
Desteklenmesi Başvuru Dönemi ta-
nıtım toplantısı düzenlendi.

Toplantı, Bozkır İlçe Tarım ve Or-
man Müdürlüğü tarafından Bozkır 
Müftülüğü Toplantı Salonu'nda ger-
çekleştirildi. Toplantıya, üreticiler, 
yatırımcılar ve sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri katıldı. Toplantıda Kırsal 
Kalkınma Yatırımları Destekleme 
Programı (KKYDP) uygulama reh-
beri, proje konuları ve miktarları ile 
ilgili ayrıntılı bilgiler verildi.

Bilgilendirme toplantısında su-
num yapan Konya İl Tarım ve Or-
man Müdürlüğü Kırsal Kalkınma ve 

Örgütlenme Şube Müdürü Osman 
Işık, KKYDP'nin 2007'den bu yana 
devam ettiğini, ekonomik yatırım-
lar, altyapı yatırımları, bireysel su-
lama ve uzman eller olmak üzere 
4 ana başlıkta destek sağladıkları-
nı belirtti. Işık, Konya'nın tarım ve 
hayvancılıkta Türkiye'de önemli bir 

yere sahip olduğunu vurgulayarak, 
bu potansiyeli daha da artırmak için 
KKYDP'nin önemli bir fırsat olduğu-
nu ifade etti. Toplantı, Şube Müdürü 
Osman Işık ve konu uzmanı per-
sonel tarafından yapılan sunumun 
ardından karşılıklı soru cevap bölü-
müyle sona erdi.  n İHA

Kırsal kalkınma destekleri anlatıldıTIBBİ SARF MALZEME SATIN ALINACAKTIR
KONYA NECMETTİN ERBAKAN ÜNİVERSİTESİ 

DÖNER SERMAYE İŞLETMESİ
KAN ALMA TÜPLERİ ALIMI İHALESİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2025/370043
1-İdarenin
a) Adı    : KONYA NECMETTİN ERBAKAN ÜNİVERSİTESİ 
      DÖNER SERMAYE İŞLETMESİ
b) Adresi   : Hocacihan Mah. Sultan Abdülhamit Han Cad. No:3 
      42080 Selçuklu /KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 03322236214 - 03322236384
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/ 
kullanılarak indirilebileceği internet sayfası
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı    : KAN ALMA TÜPLERİ ALIMI İHALESİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Kısım (9 Kalem) Kan Alma Tüpü Alımı  
        Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Necmettin Erbakan Üniversitesi Tıp Fakültesi 
      Hastanesi yerleşkelerinde idare tarafından 
      gösterilen yerlerdir.
ç) Süresi/teslim tarihi  : Söz konusu malzemeler 01/06/2025- 31/05/2026 
      tarihleri arası teknik şartnamede belirtilen şekilde 
      ve hastanemizin talebi doğrultusunda parti parti 
       teslim edilecektir. Kargo ile gönderilen malzemeler 
      teslim alınmayacak olup, geri iade edilecektir.
d) İşe başlama tarihi  : 01/06/2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 08.04.2025 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri : Hocacihan Mh. Sultan Abdülhamithan Cd.
(e-tekliflerin açılacağı adres)    No:3 E Blok Satın Alma İhale Birimi 
       Selçuklu / KONYA
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat 
gereğince alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
Tıbbi Cihaz Satış Merkezi Yetki Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
4.3.2. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye 
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2189833

Konya'da 2 kişinin hayatını 
kaybettiği, 3 kişinin ise sağ olarak 
kurtarıldığı 4 katlı apartmanın çök-
mesiyle ilgili yürütülen soruştur-
mada bilirkişi raporu tamamlandı. 
Binanın çökmesine neden olabi-
lecek birçok ihmalin olduğu vur-
gulanan raporda, çökmeye neden 
olacak noktanın taşıyıcı duvarlarda 
kullanılan düşük dayanımlı, boşluk 
oranı çok yüksek tuğla kullanımı 
olduğu belirtildi.

Konya'nın merkez Selçuklu ilçesi 
Selçuk Mahallesi Beyşehir Cadde-
si'nde geçtiğimiz Ocak ayında 4 katlı 
Taşoluk Apartmanı çöktü. Binanın 
enkazında kalan 5 kişiden 3'ü ekip-
ler tarafından yaralı kurtarılırken, 2 
kişi hayatını kaybetti. Binanın çök-
mesi ile ilgili Konya Cumhuriyet 
Başsavcılığı tarafından yürütülen 
soruşturmada, binanın müteahhidi 
Adnan T., binanın altındaki balıkçı-
nın işletmecisi K.F., daha önce aynı 
yerde kahvehane işleten K.Ö. ve di-
ğer şüpheliler H.İ., M.P., T.D. ve V.D. 
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı. 
Devam eden soruşturmada yıkılan 
binadaki malzemeler bilirkişiler ta-

rafından incelenerek rapor hazırlan-
dı.

40 SANTİMETRE YERİNE 
30 SANTİMETRE DUVAR

Bilirkişi raporunda, bina pro-
jesinin 1992 yılında onaylandığı, 
1994 yılında tamamlandığı belirti-
lirken, bodrum katta bulunan du-
varların projesinde 40 santimetre 
yerine 30 santimetre yapıldığı, 
eksiklikler nedeniyle yapı kullanım 
izin belgesi verilmediği yer aldı. 
Daha sonra İnşaat Mühendisleri 
Odası tarafından görevlendirilen 
mühendislerin sunduğu raporda 

bodrum katta yapılan 30 santi-
metrelik imalatın emniyetli olduğu 
yönünde bildirilen rapor üzerine 
yapı kullanım izin belgesi verildiği 
kaydedildi.

ASIL YIKILMA SEBEBİ TAŞIYICI 
DUVARLARDA  KULLANILAN DÜŞÜK 

DAYANIMLI MALZEME
Bilirkişi raporunda binanın 

çökmesinde birçok ihmalin ola-
bileceği belirtildi. Hazırlanan 
raporda, binanın asıl yıkılma se-
bebinin taşıyıcı duvarlarda kul-
lanılan düşük dayanımlı, boşluk 
oranı çok yüksek tuğla kullanı-

mından kaynaklandığı ifade edil-
di. Tuğla numuneleri üzerinde 
yapılan inceleme sonrasında "bi-
nada kullanılan tuğla malzeme-
sinin dayanımı 10 kg/cm olması 
gerekirken, ortalama 2,90 km/
cm olarak tespit edilmiştir" ifa-
delerine yer verildi. Malzeme ka-
litesizliği ve uygulama sırasında 
yapılan hataların binanın çökme-
sinde rol oynadığı kaydedildi.

İŞ YERLERİ ARASINDA AÇILAN 
KAPILAR BİNANIN ÇÖKMESİNE TEK 

BAŞINA ETKEN DEĞİL
Raporda, daha önce aynı yer-

de kahvehane işleten K.Ö.'nün iş 
yerleri arasında geçiş için kapı 
açmasının binanın sağlamlığını 
zayıflattığı için kusurlu olduğu, 
bunun tek başına apartmanın 
çökmesi için yeterli olmadığı; 
binanın altındaki balıkçının iş-
letmecisi K.F.'nin dükkanlar ara-
sındaki kapı açılmasının binanın 
sağlamlığını zayıflattığı için ku-
surlu olduğu, bu sebeplerin ise 
tek başına apartmanın çökmesi 
için yeterli olmayacağı görüşleri-
ne yer verildi. n İHA

Konya’da 2 kişinin öldüğü yıkılan binanın çökmesine neden olabilecek birçok ihmalin 
olduğu, binanın asıl yıkılma sebebinin düşük dayanımlı tuğla kullanımı olduğu belirtildi

İhmaller zinciri!
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Fuzul Tasarruf Finansman A.Ş 
Yönetim Kurulu Başkanı Eyüp 
Akbal’ın kayınvalidesi Ebiş Ersin 
Güdül 87 yaşında vefat etti. Mer-
hume Güdül’ün cenazesi Cuma 
namazına müteakip Yazır Mezarlı-
ğında Konya İl Müftüsü Prof.Dr. Ali 
Öge’nin kıldırdığı cenaze namazı-
nın ardından dualarla defnedildi. 
Akbal ve Güdül ailelerini acı gün-
lerinde sevenleri ve yakınlarının 
yanı sıra işadamları,sanayiciler ile 
AK Parti Konya Milletvekili Abdul-
lah Ağralı, Kulu Belediye Başkanı 
Abdürrahim Sertdemir, MÜSİAD 
Konya Şubesi 8. Dönem Başkanı 
Hilmi Kağnıcı , Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Rektör Danışmanı Ab-
dullah Ecevit Öksüz, TİMAV Başka-
nı Dr. Öğretim Üyesi Sami Bayrak-
cı, Selçuklu Otizmli Bireyler Eğitim 
Vakfı (SOBE) Başkanı Mustafa Ak 
ile MÜSİAD Konya Şubesi yalnız 
bırakmadı. Akbal ve Güdül aileleri 
cenaze namazının ardından taziye-
leri kabul etti. Konya Yenigün Ga-
zetesi olarak merhume Ebiş Ersin 
Güdül’e Yüce Allah’tan rahmet, ya-
kınlarına ve sevenlerine başsağlığı 
dileriz. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Fuzul Tasarruf Finansman A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı Eyüp 
Akbal’ın kayınvalidesi Ebiş Ersin Güdül 87 yaşında vefat etti 

Ebiş Ersin Güdül 
dualarla defnedildi

Fuzul Tasarruf Finansman A.Ş 
Yönetim Kurulu Başkanı 

Eyüp AKBAL’ın 
kayınvalidesi,

Ebiş Ersin 
GÜDÜL’ün 

vefatını üzüntüyle öğrendik. 
Merhumeye Allah’tan rahmet, 

yakınlarına sabr-ı Cemil 
niyaz ederiz.

Kadim dostum, Fuzul Holding 
Yönetim Kurulu Üyesi ve 
9. ve 10. Dönem Genç 

MÜSİAD Genel Başkanı 
Sn. Yunus Furkan AKBAL’ın 

anneannesi 

Ebiş Ersin 
GÜDÜL 

Teyzemizin
vefatını üzüntüyle öğrendim. 
Merhumeye Allah’tan rahmet, 

yakınlarına sabr-ı Cemil 
niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞIBAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Ali ARSLAN

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı her hafta 
farklı bir camide gerçekleştirdiği 
Cuma Buluşmaları kapsamında 
mahalle sakinleri ile bir araya gel-
meye devam ediyor. İstişarelerin 
ve görüş alışverişlerinin temel 
alındığı Cuma buluşmalarının bu 
haftaki adresi Selçuk Mahallesi 
oldu. Başkan Pekyatırmacı, Gökal 
Camii’nde kılınan namazın ardın-
dan vatandaşlarla bir araya gele-
rek cumalarını tebrik etti.

Cuma programında Başkan 
Pekyatırmacı’ya Selçuklu Kayma-
kamı Eflatun Can Tortop, AK Parti 
Selçuklu İlçe Başkanı Arif Bağcı, 
Selçuklu Belediyesi Başkan Yar-
dımcıları, belediye meclis üyeleri 
de eşlik etti.  

“RAMAZANIN BEREKETİNİ 
HEMŞEHRİLERİMİZ İLE 

BERABER PAYLAŞIYORUZ”
Ramazan ayının bereketini 

Cuma buluşmaları ile taçlan-
dırdıklarını ifade eden Selçuklu 

Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, “Selçuklu’da hemşeh-
rilerimizle olan gönül bağımızı 
güçlü tutmaya ve her fırsatta 
mahallelerimizi ziyaret etme-
ye devam ediyoruz. Geleneksel 
hale getirdiğimiz ve halkımı-
zın yoğun ilgisi ile devam eden 
Cuma buluşmalarını, Ramazan 
ayının rahmet ve bereketi ile 
taçlandırıyoruz. Bu hafta Selçuk 
mahallemizde vatandaşlarımız-
la bir araya gelerek onların Cu-
malarını tebrik etik. Bu ayın ma-
nevi ikliminden istifade ederek 
Ramazan bereketini hemşehri-
lerimiz ile hep beraber paylaşı-
yoruz. Bu hasbihallerimiz saye-
sinde Selçuklumuzu daha güzel 
yarınlara hep birlikte taşıyoruz. 
Allah bu birliğimizi ve beraber-
liğimizi bozmasın inşallah. Tüm 
hemşehrilerimize ve vatandaş-
larımıza hayırlı, huzurlu Rama-
zanlar diliyorum.” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Selçuklu’da Cuma 
Buluşmaları sürüyor



Türkiye’yi Askeri Darbeye götüren süreçte, 
MSP’nin düzenlediği Kudüs Mitingi önemli bir ba-
hane olarak gösterildi. O mitinge dair sizin gördük-
leriniz, gözleminiz, tespitiniz nedir?

Ben ihtilâl öncesinde Üniversite sınavına girme-
ye hazırlanıyordum. Bu sırada Milli Selamet Partisi 
meşhur Kudüs Mitingini tertip etti. Diğer vilayetler-
den de akın akın insanlar bu mitinge katılmak üze-
re Konya’ya geldi. Böyle büyük bir organizasyonun 
kontrol altında tutulması çok zordu, zira sızmalar 
olabilirdi.

Bizim Ocak binamız Zafer Çarşısının biraz ileri-
sinde, Tahirpaşa Caminin karşısındaki tarihi bina idi. 
Kudfüs Mitinginden bir gün önce gün MHP Genel 
Başkanımız Başbuğ Alparslan Türkeş bizzat tele-
fonla arayıp, “Yarın Konya’da sizin karıştığınız hiçbir 
olay çıkmasını istemiyorum” diye kesin bir talimat 
verdi. Bunun üzerine biz Ülkü Ocakları yönetimi ola-
rak toplanıp, miting günü Zafer ve civarında bir tane 
bile ülkücünün sokulmaması için tedbir aldık.

Ertesi gün mitingi Zafer Çarşısının üst katından 
izledik. Simaca tanıdığımız bazı marjinal sol grup 
mensuplarının Kudüs mitingine gelen kalabalığa 
sızdığını gördük. Bu da Kudüs mitinginde, Konya’da 
büyük olaylar çıkarılmak istendiğini gösteriyordu.

Mitingin seyri nasıl oldu?
Miting günü biz Ülkü Ocaklarının kapısına kilit 

vurduk. Herhangi bir sataşma Ocağı olmaması için 
de Ocak bünyesindeki arkadaşlara, “Miting alanında 
ve güzergâhında bulunmamalarını sıkı sıkıya tembih 
ettik. Biz iki-üç yönetici arkadaşla Şimdi Zafer Çarşısı 
olarak bilinen İdmanyurdu Lokaline çıkıp kalabalığı 
seyrettik. Miting Zafer’de yapılacaktı.   Eski Adliye 
istikametinden Zafer’e doğru her yer insan doluydu. 
Aslında o zamana kadar Konya’daki tüm mitingler 
Mevlâna Meydanında yapılırdı. Kudüs Mitinginin Za-
fer de yapılması soru işaretiydi. 

Konuşmacılar araç üzerindeydi. Küçük bir gru-
bun şimdi trafik ışıklarının olduğu yer ile Zafer Çarşı-
sı arasında, yola yakın yerde, İstiklâl Marşı okunduğu 
sırada oturduklarını gördük ama kimler olduklarını 
bilemeyiz. 

Kanaatimce İstiklâl Marşında oturma eylemi yap-
mak provokasyonun B planıydı. Esas olan A planının, 
Zafer de ülkücüler tahrik edilerek kavga ve kargaşa 
çıkarmak olduğunu düşünüyoruz ki böyle bir durum 
vuku bulsa çok ölüm ve yaralanma olurdu. Bu plan 
Başbuğ Türkeş tarafından fark edilip, onun talima-
tıyla bizim tarafımızdan bozulunca B planı uygulandı 

ve oturma eylemi yapıldı.
Aradan uzun yıllar geçti; isim olarak hatırlamam 

mümkün değil ama solcu olduğunu bildiğimiz bazı 
insanlar cübbe giymiş, başında sarsığa benzer bir 
bere ve elinde Mevlâna civarında satılan cevizden 
büyük taneli tespihlerle MSP’lilerin arasına karışmış-
tı. Özellikle dışarıdan gelen başka provakatörler de 
bu kılıkta kalabalığa karışmış olabilirdi.

Mitingde vurma, kırma, yaralama hadisesi ol-
madı mı?

Mitingin başından sonuna kadar bütün aşamala-
rı takip ettik; oturma eyleminden başka hiçbir hadise 
yaşanmadı. Ama kısa bir zaman sonra 12 Eylül İh-
tilâli olunca, gerekçelerinden biri Konya’daki Kudüs 
Mitingi gösterildi. Eğer mitinge silahlı hadise çıkmış 
olsa birinci derecede gerekçe Konya mitingindeki bu 
olaylar gösterilecekti, diye düşünüyorum.

İhtilalden sonra silahlar birden bire nasıl sustu, 
sükûnet nasıl sağlandı ve siz Ülkücüler nasıl bir po-
zisyon aldınız? Meselâ MHP Genel Başkanı Alpars-
lan Türkeş’in darbenin ilk günlerinde Ankara’daki 
konutunda ve olabileceği diğer adreslerde buluna-
mamış, bunun üzerine Konya’da saklandığına dair 
söylentiler çıkmıştı, siz bu hususta ne biliyorsunuz?

Biz de söylentilerden öte bir şey bilmiyoruz. Tür-
keş’in Konya’da rahmetli Recep Binatlı’nın evinde ol-
duğu söylendi ama ben buna ihtimal vermem; çün-
kü Konya’ya evvelki gelişlerinde hep onun evinde 
kalırdı. Darbe durumunda Binatlı’nın evinde kalma-
sı, yakalanması anlamına gelirdi. 2. Ordu Komutanı 
Bedrettin Demirel’in evinde kaldığı da söylendi ama 
bunu teyit edecek bir bilgi edinemedik. 

Darbenin ilk günlerinde Türkeş’in bulunamama-
sı toplumda “İhtilâli Ordu içindeki Ülkücüler yaptı” 
imajı verince bizim arkadaşlar, rehavete kapıldı ve 
birçoğu yakalandı. Bu sebeple, ben bu söylentiyi, 
Ülkücülere kuruşmuş bir tuzak olduğunu düşünü-
yorum.

Darbeden sonra siz de yakalandınız mı?
Kaçmadım ki… 12 Eylül günü öğleye doğru evi-

mize sivil bir jeep geldi ve beni aldılar. Götürürken 
araçta bana bir isim sordular, tanımadığıma kani 
olunca da ben, Demirci’nin bahçesi yani şimdi iş 
merkezilerinin olduğu yerde araçtan indirip serbest 
bıraktılar.

Darbede maruz kaldığınız tek şey bu kısa jeep 
yolculuğu mu?

Hayır… İhtilâl sebebiyle Üniversite sınavına gir-
me fikrimden vazgeçip, askere gitmeye karar verdim 
ve tecili bozdurup Ankara Mamak Muhabere Oku-
lunda asker oldum.

İhtilâl öncesinde gözaltı ve yargılama hadisesi 
yaşadınız mı?

Ben Gazi Lisesinde öğrenciyken Ülkücülerin 
Okul başkanıydım. Ülküdaşlarımızın okul içinde ya 
da civarında karıştığı bir olay meydana geldiğinde, 
göz önünde olan, yönetici pozisyonundaki kişiler; 
olaylara karışmamış olsalar bile alınır, sorgulanır ve 
bazen de Adliyeye sevk edilirdi.  Benim de böyle alı-
nıp sorgulandığım, nezarette tutulduğum ve Adliye-
ye sevk edildiğim durumlar oldu ama hiç birinden 
ceza almadım. Hatta ihtilâl olup askere giderken de 
hakkımda açılmış ve devam eden dava vardı, tezke-
re aldıktan sonra o davalardan beraat ettim.

Adliye’de devam eden davanız vardı ve siz as-
kere alındınız. Bu dosyalar siz silahaltındayken önü-
nüze çıkmadı mı?

Mamak’taki acemi birliğimizin ilk günlerinde 
önümüze bir şey çıkmadı. Ancak dağıtım aşama-
sında, Çavuş olmam gerekirken Onbaşı rütbesinde 
bırakılıp Erzurum Aşkale’ye gönderildim. Hakkımda 
“Sakıncalı personel” şerhi olduğunu Aşkale’ye sevk 
edilirken öğrendim. Fakat on dokuz aylık askerlik 
dönemimde herhangi bir resmi muamele ile karşı-
laşmadım.

12 Eylül darbesi Türkiye’ye ne getirdi ne götürdü?
Bize göre hiçbir şey getirmedi. Tamam, silahlar 

sustu, kavgalar bitti ama bu birden bıçakla kesilmiş 
gibi nasıl oldu? Demek ki darbe öncesindeki olayla-
rın çoğu organize işlermiş. Ve bütün siyasi fraksiyon-
lar bu plana alet edilmiş. Araya karışanlar bu grupla-
rın muhtelif olaylar çıkarmasına zemin hazırlamışlar.

Ama bizim inancımız İlahi Kelimetullah 
olduğu için hiçbir zaman planlı projeli işlerin 
içinde yer almadık. Çünkü hassas düşünüyor, 
aramıza sızma olabileceğini daha önceden kes-
tirebiliyor ve buna karşı tedbirli davranıyorduk. 
Zaten İstanbul’da bir ilçe teşkilatında Genel 
Merkez tarafından sızma tespit edilip ihraç edil-
mişti. Türkiye’yi 12 Eylül Darbesine götürmek 
isteyenler, ufak tefek hadiseler dışında Ülkücü-
leri amaçlarına alet edemediler.

12 Eylülün bizden götürdüğü çok şey var. Mesela 
eğitimini tamamlayamayan var, devlet kadrolarında 
görev alamayan, suçsuz yere idam edilen ve hayatla-
rı elinden alındıktan sonra hadisenin gerçek faili bu-
lunup, idam edilenin suçsuz olduğu anlaşılanlar var. 

Siz askerden geldikten sonra siyasi anlamda ne 
yaptınız?

1983’de Muhafazakâr Parti kuruldu ama ben 
görev almadım. Parti MÇP adını aldıktan sonra ben 
de Halil Harman’ın İl Başkanlığı döneminde yönetici 
olarak seçildim. RP, MÇP, IDP İttifakı döneminde de 
parti yönetiminde bulundum. 

Gazeteci Uğur Mumcu’nun suikastla öldürül-
düğü gün bizim Ankara’da MÇP Olağan Genel Ku-
rulumuz vardı. Cinayet haberini salonda polis telsi-
zinden öğrendik. O gün ben Çarşaf Listede MYK’ya 
seçildim. Başbuğ Türkeş ile böylece bir dönem yakın 
çalışma imkânım oldu. Konya İl Teşkilatında çeşitli 
görevlerde bulundum. Şu anda da MHP Selçuklu 
İlçe Teşkilatı Üyesi olarak ülkümüzün yolunda de-
vam ediyoruz.

12 Eylül Darbe sürecinde MÇP ve MHP’de etkin görevlerde bulunan Hasan Erbil, o 
dönemde yaşanan sokak hareketlerini ve darbe sürecini anlatmaya devam ediyor

Kudüs Mitingi’ni anlattı2
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Hazırlayan 
Mustafa GÜDEN



Tanrıver: TÜMOSAN Konyaspor sürprizleri sever 
TÜMOSAN Konyaspor 

Trendyol Süper Lig'in 28. haf-
tasında bugün sahasında Be-
şiktaş ile karşı karşıya gelecek. 
Karşılaşma öncesinde GZT Spor 
Yayın Yönetmeni Emre Tanrıver, 
Beşiktaş’taki son gelişmeler ile 
maç ile ilgili görüşleri Konya 
Yenigün Gazetesine anlattı. Ka-
panan takımları açmada sorun 
yaşayan Beşiktaş’ın TÜMOSAN 
Konyaspor karşısında da benzer 
sıkıntıları yaşayabileceğine dik-
kat çeken Tanrıver, “Beşiktaş, 
Solskjaer yönetiminde önceki 
döneme göre nispeten daha iyi 
oynasa da Kayserispor ve Gazi-
antep FK maçlarında bu oyunda 

bir düşüş görüldü. Siyah beyaz-
lılar ileri uçta bitiricilik sorunu da 
yaşıyor. Immobile ve Semih çok 
formsuz, alternatifleri de yok. 
Kapanan takımları açmada sorun 
yaşayan Beşiktaş, TÜMOSAN 
Konyaspor karşısında da benzer 
sıkıntıları yaşayabilir. Bu nokta-
da Solskjaer ile performansları 
yükselen Rafa ve Joao Mario'ya 
büyük iş düşüyor. Beşiktaş bu 
iki futbolcunun üretkenliği doğ-
rultusunda skor bulabiliyor. Orta 
sahada Gedson'un dinamizmi ve 
dikine top sürme alışkanlığı da 
siyah beyazlılar için önemli bir 
güç faktörü. Dolayısıyla TÜMO-
SAN Konyaspor iyi savunma ya-

pıp bu 3 isme özel önlem alırsa 
Beşiktaş'ı durdurabilir.” 

‘TÜMOSAN KONYASPOR 
SÜRPRİZLERİ SEVER’

TÜMOSAN Konyaspor sürp-
rizleri sevdiğine dikkat çeken 
Tanrıver sözlerini şöyle sürdür-
dü, “Ev sahibi ekipte Kramer ve 
Umut'un cezalı olması büyük 
dezavantaj olsa da, kanatlardan 
yapılacak hızlı hücumlar Beşik-
taş'ı zorlayabilir. İki takımın form 
durumunu ve mevcut kadro ya-
pısını göz önünde bulundurdu-
ğumda Beşiktaş'ı galibiyete daha 
yakın görsem de, TÜMOSAN 
Konyaspor sürprizleri sever.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA Emre Tanrıver

TÜMOSAN Konyaspor Trendyol Süper 
Lig'in 28. haftasında bugün  sahasında 
Beşiktaş ile karşı karşıya gelecek. ME-
DAŞ Konya Büyükşehir Stadı'ndaki karşı-
laşmada ilk düdük saat 20.30'da çalacak. 
Müsabakayı hakem Ali Şansalan yönete-
cek.
KONYASPOR İÇİN 3 PUAN HAYATİ ÖNEMDE

Bu sezonda istikrarsız bir performans 
sergileyen Konyaspor Süper Lig'de ge-
ride kalan bölümde yaptığı 26 müsaba-
kada 7'şer galibiyet ve beraberlik aldı. 
Konya temsilcisi, 12 maçta kaybederken 
topladığı 28 puanla 14. basamakta yer 
alıyor.

48. RANDEVU
Konyaspor ile Beşiktaş, bugüne kadar 

Süper Lig'de 47 kez rakip oldu. Bu müsa-
bakalarda yeşil-beyazlılar ise 6 galibiyet, 
siyah-beyazlılar 27 galibiyet   elde etti. 
14 mücadele de berabere sona erdi. 

BEŞİKTAŞ SON 10 HAFTADA 
TEK MAĞLUBİYET

Siyah-beyazlılar, Süper Lig’de oyna-
dığı son 10 müsabakada 1 kez mağlubi-
yet yaşadı. Kartal, bu süreçte Bodrum 
FK, Sivasspor, Trabzonspor, Eyüpspor 
ve Kayserispor’u yenerken; Alanyaspor, 
Çaykur Rizespor, Samsunspor ve Antal-
yaspor ile berabere kaldı. Beşiktaş, söz 
konusu süreçte tek mağlubiyetini evinde 
Gaziantep FK’ya karşı aldı.

BEŞİKTAŞ KONYASPOR’A  
7 MAÇTIR KAYBETMİYOR

Beşiktaş, Konyaspor ile oynadığı 6’sı 
Süper Lig, 1’i de Ziraat Türkiye Kupası 
olmak üzere son 7 müsabakada 5 kez 
kazanırken, 2 defa da berabere kaldı. 
Siyah-beyazlılar, Konya karşındaki son 
mağlubiyetini 2021-2022 sezonunda 
1-0’lık skorla aldı.
BEŞİKTAŞ’DA 4 FUTBOLCU CEZA SINIRINDA

Beşiktaş’ta Mert Günok, Ersin Desta-
noğlu, Ciro Immobile ve Emirhan Topçu, 
Konyaspor maçı öncesinde sarı kart ceza 
sınırında bulunuyor. Söz konusu futbol-
cular, Konyaspor karşısında sarı kart 
görmeleri halinde bir sonraki hafta oyna-
nacak Dolmabahçe'de oynanacak Gala-
tasaray derbisinde forma giyemeyecek.

KONYASPOR’DA 5 EKSİK
Konyaspor’da zorlu mücadelede 

Slowik ve Boateng sakatlıkları nedeniyle 
forma giyemeyecek. Umut,  Blaz Kra-
mer  ve Oğulcan ise Eyüpspor maçında 
gördükleri sarı kart nedeniyle bu maçta 
takımlarını yalnız bırakacak.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

TÜMOSAN Konyaspor Trendyol Süper Lig'in 28. haftasında bugün  sahasında Beşiktaş ile karşı karşıya gelecek. Konyaspor ile Beşik-
taş arasında oynanacak maçı hakem Ali Şansalan yönetecek.  Sezonun ilk yarısında İstanbul'da oynanan maçı Beşiktaş 2-0 kazanmıştı 

Konyaspor ile Beşiktaş 
48. randevuda

RRPPSS

Geçtiğimiz hafta oynanan Eyüpspor 
– Konyaspor maçının ardından sa-
hadaki tartışmanın ardından proto-
kol tribününde de kavga çıkmıştı. 
Eyüpsporlu taraftarlar ile protokol 
tribününde bulunan kişiler arasın-
daki kavgayı polis engellemişti. 
Maçın ardından PFDK’ya sevk edi-
len iki kulüple ilgili karar açıklandı.
PFDK’dan yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer veridi, “ Eyüpspor 
Kulübünün, 8 Mart tarihinde oyna-
nan Eyüpspor-Konyaspor Trendyol 
Süper Lig Şamil Ekinci Sezonu 

müsabakasında, taraftarlarının ne-
den olduğu saha olayları nedeniyle 
FDT'nin 52/2. ve 46/1. maddeleri 
uyarınca 168 bin TL para cezası 
ile cezalandırılmasına, Konyaspor 
Kulübünün, 8 Mart tarihinde oyna-
nan Eyüpspor-Konyaspor Trendyol 
Süper Lig Şamil Ekinci Sezonu 
müsabakasında, taraftarlarının ne-
den olduğu saha olayları nedeniyle 
FDT'nin 52/2. ve 46/1. maddeleri 
uyarınca 168 bin TL para cezası ile 
cezalandırılmasına.” 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

2025 UCI Pist Bisikleti Uluslar Ku-
pası Konya'da başladı . Bugün  ise 
Konyaspor sahasında Beşiktaş’ı ağır-
layacak. İl Spor Güvenli Kurulu bu 
sportif faaliyetlerde alınacak önlemler 
için toplandı. İl Spor Güvenlik Kuru-
lu toplantısı, Konya Valisi İbrahim 
Akın başkanlığında gerçekleştirildi. 
TÜMOSAN Konyaspor – Beşiktaş 
karşılaşması ve Konya’da yapılacak 
diğer sportif müsabakalarda alınması 

gereken önlemlere ilişkin yapılan bil-
gilendirme sunumuyla başlayan top-
lantıda, sportif müsabakaların huzur 
ve güven içerisinde gerçekleştirilmesi 
için yürütülecek faaliyetler görüşüldü. 
Toplantıya Vali Akın’ın yanı sıra İl Jan-
darma Komutanı Tümgeneral Cemil 
Lütfi Özkul, İl Emniyet Müdürü Mak-
sut Yüksek, kurum müdürleri, spor 
camiası temsilcileri ve ilgili kurum 
amirleri katıldı. n SPOR SERVİSİ

PFDK, Konyaspor’a 
para cezası verdi

Konya’da gündem 
bisiklet ve futbol

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 26 21 5 0 64 27 37 68
2.FENERBAHÇE 25 19 4 2 63 23 40 61
3. SAMSUNSPOR 26 15 5 6 44 30 14 50
4.BEŞİKTAŞ 25 12 8 5 39 25 14 44
5. EYÜPSPOR 26 12 7 7 39 28 11 43
6.GÖZTEPE 25 10 6 9 43 33 10 36
7.BAŞAKŞEHİR FUTBOL KULÜBÜ 25 10 6 9 41 34 7 36
8.GAZİANTEP FK 25 10 5 10 35 35 0 35
9. RİZESPOR 26 10 3 13 34 44 -10 33
10.ANTALYASPOR 26 9 6 11 30 47 -17 33
11.TRABZONSPOR 25 8 8 9 40 31 9 32
12.KASIMPAŞA 26 7 11 8 45 51 -6 32
13. ALANYASPOR 26 8 7 11 30 38 -8 31
14.TÜMOSAN KONYASPOR 26 7 7 12 32 40 -8 28
15.SİVASSPOR 26 7 6 13 31 42 -11 27
16.BODRUM FK 26 7 6 13 18 29 -11 27
17.KAYSERİSPOR 25 6 9 10 27 45 -18 27
18.HATAYSPOR 25 3 7 15 26 44 -18 16
19.DANA DEMİRSPOR 26 2 4 20 25 60 -35 -2

SÜPERLİG
PUAN DURUMU
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